
SPOLKY SPOLU S RADNICÍ ŠESTKA ŘEŠÍ BLANKU

PRAHA6 POD SNĚHEM ROZHOVOR: VLADIMÍR MERTA

Ú N O R  2016 N O V I N Y  M Ě S T S K É  Č Á S T I  P R A H A  6www.praha6.cz



FOTOREPORTÁŽ

PRAHA 6 
POD SNĚHEM
Po několika letech, kdy se sněhová 
nadílka Praze vyhýbala, se lidé 
a zvláště pak děti mohli těšit 
na pravé zimní radovánky. 

Ze sklepů se proto vyndali lyže, 
boby a sáňky a hurá ven. Důkazem jsou i tyto 
fotografie.    Foto: Krištof Kříž



SLOVO Z RADNICE

Vážení přátelé,

v  některých z  nás ještě doznívají vánoční a  no-
voroční dny, ale neúprosný čas nás již posunul 
do února. Je to měsíc ze všech nejkratší, a přesto 
v  něm stihneme prožít masopustní veselí i  dny 
přísného postu. Je to stejné jako v celém našem ži-
votě, kdy radost střídá starost či zábavu povinnost. 
Připadlo mi velmi příhodné tyto protipóly života 

zapojit i v každodenní práci radnice a vzniklo z toho pozvání na slavnostní 
přípitek s našimi občanskými iniciativami, které se zajímají o územní rozvoj 
naší městské části. Velmi mě potěšilo, kolik se nás sešlo a s jakým zájmem 
jsme se po příjemné společenské části setkání pustili do odborné práce.  
Sama jsem před léty byla zakládajícím členem jednoho, dodnes fungujícího 
sdružení, a  tak dobře vím, co taková práce obnáší a  jak důležitý je zájem 
radnice k práci těch, kteří věnují svůj volný čas okolí svých domovů. V loň-
ském roce na radnici vznikla Kancelář architekta, a tak bylo v úvodu setká-
ní nezbytné představit jak její funkční strukturu, tak jednotlivé odborníky 
včetně jejich profesní odpovědnosti.  
Odpovědnost, a dnes speciálně osobní odpovědnost, je to, co v naší demo-
kratické společnosti nejvíce chybí. Odpovědnost a rozhodování v souladu 
s pravidly dává všem pocit svobody a občanům navíc pocit jistoty.  Nastave-
ní pravidel v souladu s možnostmi území a zájmů investorů, při respektová-
ní obhajitelných nároků residentů je základním principem při rozhodování 
radnice. V posledním roce se Kancelář architekta musela vyrovnat s něko-
lika závažnými projekty, které byly v  minulém období již potvrzeny urči-
tým závazným stupněm povolení. Věřím, že se nám přesto podařilo, i díky 
pochopení investorů, najit u některých projektů kompromisní řešení, které 
zmírnilo či zcela umenšilo negativní dopad do území. U několika záměrů se 
změna projektu nezdařila. Zde musím přiznat, že v těchto případech neby-
lo cílem mým ani cílem Kanceláře architekta jít cestou líbivou, přitom ale 
neodbornou a  aktivistickou, která by sice přinesla kategorický nesouhlas 
radnice se stavbou, ale zatížila by nás všechny soudními spory a těžkými fi-
nančními náhradami. V současné době Kancelář architekta zpracovává kon-
cepční mapy, které budou naší Prahu 6 regulovat.  Na setkání byla všechna 
občanská sdružení vyzvána ke spolupráci na těchto regulacích, stejně jako 
každý z vás, kdo pravidelně čtete Šestku. Všem za vaše již zaslané podněty 
velmi děkuji a prosím o další součinnost.

Vážení přátelé,
doufám, že měsíc únor bude pro nás všechny měsícem klidným, a protože 
je v  letošním roce o  jeden den delší, přeji nám všem, abychom tento dar 
jednoho dne navíc využili co nejlépe.

Mějte se krásně a přeji všem vše dobré pro tělo i duši.
 

Eva Smutná, zástupkyně starosty MČ Praha 6
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10. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MČ PRAHA 6 
SE BUDE KONAT VE ČTVRTEK

18. ÚNORA 2016 OD 10:00 HODIN V ZASEDACÍM 
SÁLE V 6. PATŘE ÚMČ PRAHA 6.

Program zasedání zastupitelstva bude zveřejněn  
po 3. únoru 2016 na webových stránkách a vyvěšen 

na úřední desce.

Městská část Praha 6 
si Vás dovoluje pozvat na veřejnou debatu 

k plánovanému zavedení zón placeného 
stání v Praze 6, která se uskuteční 3. března 

2016 od 18,00 do 20,00 hodin v Ballingově sále 
v Národní technické knihovně, Technická 6/2710, 

160 80 Praha 6 – Dejvice. 
V debatě vystoupí představitelé radnice Praha 6 

a zástupci Technické správy komunikací hl. m. Prahy.  
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NÁVRHY KE ZLEPŠENÍ DOPRAVY PO OTEVŘENÍ BLANKY
• prověřit nastavení světelných signalizací na problémových křižovatkách
•  v ulici Jugoslávských partyzánů zavést vyhrazený pruh pro autobusy od ulice Velflíkova 

a dva pruhy nechat až po zaústění do kruhového objezdu
•  prověřit možnost obrácení směru autobusového nádraží s vyjížděním autobusů přes 

Evropskou a Šolínovu
•  prověřit možnost vymístění konečných zastávek autobusů od Strahova z Vítězného 

náměstí a jejich vhodnějšího přetrasování
•  povolit pojezd autobusů v celé délce Svatovítské a přesun zastávky Kafkova na Vítězné 

náměstí
• provizorně instalovat semafor na přechod pro chodce ve Svatovítské ulici
•  odstranit šrafování na odbočovacích pruzích kruhového objezdu a umožnit přímý nájezd 

do křižovatky dle původního řešení 
•  namalovat žluté šrafování na kruhovém objezdu tak, aby nebyl blokován průjezd 

z levých pruhů dále do křižovatky
•  podpořit provoz po vnějším rondelu Vítězného náměstí dopravním značením, umožnit 

průjezd Svatovítská–Dejvická
•  zpracovat přemístění tramvajové zastávky Vítězné náměstí výše po Svatovítské až 

za okraj náměstí
• prověřit možnost světelné signalizace v křižovatce Svatovítská – Generála Píky
•  zadat zpracování technické studie nového řešení obchvatu Vítězného náměstí (KES) 

a projektu EIA – probíhá
•  vyhlásit dopravně urbanistickou soutěž na celkové řešení Vítězného náměstí (včetně 

podchodů)
•  prověřit zřízení možnosti otáčení na Patočkově ulici, případně zřídit novou křižovatku 

s napojením ulice Radimova
• opravit povrch ulice Na Vypichu a umožnit průjezd automobilů
• prověřit možnost rychlého zvýšení propustnosti křižovatky Vypich
•  zanalyzovat projekt Břevnovské radiály a začít urychleně připravovat 0. etapu 

mimoúrovňového řešení křižovatky Vypich
•  všemi prostředky podporovat dostavbu silničního okruhu kolem Prahy při požadavku 

garance dramatického nezhoršení dopravy v ulici Podbabská a Jugoslávských partyzánů.
• podporovat prodloužení tramvajové trati do Suchdola s propojením přes řeku 

a výhledově zcela vymístit autobusové nádraží na Vítězném náměstí.

DŮSLEDKY ZPROVOZNĚNÍ TU-
NELOVÉHO KOMPLEXU BLANKA 
NA DOPRAVU V PRAZE 6 NOVĚ ŘEŠÍ 
PRACOVNÍ SKUPINA SLOŽENÁ ZE 
ZÁSTUPCŮ MĚSTA, RADNICE A PŘÍ-
SLUŠNÝCH ORGANIZACÍ, JAKO JE 
DOPRAVNÍ PODNIK, TSK, ROPID 
ČI POLICIE. VZNIKLA Z INICIATIVY 
ŠESTKOVÉ RADNICE A MÁ ZAJISTIT 
PRUŽNÉ A RYCHLÉ ŘEŠENÍ POŽA-
DAVKŮ MĚSTSKÉ ČÁSTI.
„Odezva z  hlavního města na  řešení našich 
požadavků byla slabá a  změny probíhaly ne-
uspokojivým tempem. Proto jsme převzali ini-
ciativu a ustanovili vlastní skupinu, která bude 
lépe koordinovat všechny aktivity,“ uvedl mís-
tostarosta Martin Polách (ANO), zodpovědný 
za  oblast dopravy. Zprovoznění tunelového 
komplexu negativně ovlivnilo provoz na  řadě 
komunikací, zejména v  úseku Prašný most – 
Vypich nebo Jugoslávských Partyzánů – Svato-
vítská. Dopravní zátěž se zvýšila i na přilehlých 
komunikacích Dejvic a  Bubenče nebo napří-
klad v  Radimově ulici. Pracovní skupina bude 
navrhovat a prověřovat řešení, která by mohla 
vést ke zlepšení stavu. „Budeme se scházet pra-
videlně, aby se dařilo průběžně sledovat plně-
ní stanovených úkolů,“ vysvětlil místostarosta 
Polách. 

Kritické lokality
Mezi prvními požadavky Prahy 6 je prověřit na-
stavení světelné signalizace v  úseku od  Vypi-
chu po ulici Milady Horákové a dalších tak, aby 
byl zajištěn co nejplynulejší provoz. Výsledky 
by měly být známy již v únoru. Další kritickou 
lokalitou je třída Jugoslávských partyzánů. 
Zde se prověřují možnosti upravit vedení li-
nek autobusů tak, aby se odlehčilo Vítěznému 
náměstí. „Bohužel linka ze Suchdola je jednou 
z  nejvytíženějších v  Evropě a  denně přepra-
ví mimo běžných cestujícíh i  tisíce studentů. 
Proto ji nelze ukončit v Podbabě, tramvaje by 
takový nápor nezvládly. Je třeba hledat řešení 
v rámci Vítězného náměstí,“ uvedl místostaros-
ta. Ropid ve spolupráci s TSK připravuje několik 
variant řešení, mezi nimi například tu, že by au-
tobusy ze Suchdola zajížděly na  zastávku pří-
mo pravým odbočením z  ulice Jugoslávských 
partyzánů. Podobné úpravy se prověřují i v pří-
padě linek 180 a 143, které přijíždějí ve směru 
od Prašného mostu. „Za Prahu 6 požadujeme, 
aby byla linka ukončena již v zastávce Kafkova 

a Vítězným náměstím jen projížděla,“ upřesňu-
je Polách. „Alternativní návrh Prahy 6 požaduje 
prověřit změnu trasy těchto autobusů tak, aby 
z  Pohořelce přijížděly ulicí Gymnazijní, Evrop-
skou a odjížděly Svatovítskou,“ dodává.
Provoz na  Kulaťáku by měla zrychlit úprava 
vodorovného značení. „Dále chceme podpořit 
průjezd po vnějším rondelu, tedy od Evropské 
kolem budovy Generálního štábu, a  uvažuje-
me o  zrušení zákazu průjezdu od  Svatovítské 
k  Dejvické,“ vypočítává místostarosta poža-
davky, které vzešly z  návrhu odboru dopravy 
a mají podporu rady.  
Mezi další krátkodobá řešení patří možnost 
regulace provozu na  přechodech pro chodce 
při ústí Svatovítské na Vítězné náměstí. „Požá-
dali jsme TSK, aby zde od 1. února provizorně 

instalovala semafor s  odpočtem pro chodce,“ 
uvedl Martin Polách s  tím, že pozitivní dopad 
mělo už to, když dopravu na přechodech zku-
šebně usměrňovali policisté. Bohužel jak do-
pravní, tak městská policie trpí citelnými pod-
stavy, a  není schopná zajišťovat tuto službu 
dlouhodobě. Proto musíme hledat jiné řešení. 
S vědomím nevole občanů bychom chtěli pro-
věřit dopad provizorního uzavření přechodu 
na  vnitřním prstenci náměstí na  omezenou 
zkušební dobu a výsledky vyhodnotit. 
Pracovní skupina se také zaměří na střednědo-
bá a  dlouhodobá řešení ke  zlepšení dopravy. 
Mezi ně patří například zprůjezdnění oblasti 
Vypichu, příprava obchvatu Svatovítská–Ev-
ropská a  příprava projektu prodloužení tram-
vaje do  Suchdola. 

Na zlepšení dopravy pracuje
nová komise
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Kancelář architekta žádá veřejnost 
o spolupráci
PARKOVÁNÍ V PRAZE 6 JE JEDNÍM 
Z NEVYŘEŠENÝCH PROBLÉMŮ 
PRAKTICKY NA CELÉM ÚZEMÍ 
MĚSTSKÉ ČÁSTI. KANCELÁŘ ARCHI-
TEKTA ŽÁDÁ VEŘEJNOST, ABY SPO-
LUPRACOVALA NA HLEDÁNÍ CEST, 
JAK KRITICKOU SITUACI ŘEŠIT. 
„V  dubnu chystané zavedení parkovacích 
zón nabízí pouze částečné řešení pro par-
kování rezidentů, a lze tudíž předpokládat, 
že po jejich spuštění dojde k posunu zátěže 
volně parkujících aut do navazujících oblas-
tí," předpokládá místostarostka pro územní 
rozvoj Eva Smutná (klub TOP 09). V uplynu-
lých měsících radnice navrhla hl. městu ně-
kolik míst na  výstavbu záchytných parko-
višť (P+R) či garážových domů a intenzivně 
jedná o jejich co nejrychlejší výstavbě. Další 

důležitou variantou řešení dopravy v klidu 
je výstavba malých garážových domů, pou-
žití podzemních či nadzemních zakladačo-
vých parkovacích systémů u štítů bytových 
domů nebo samostatně stojících či jinak 
urbanizovaná parkovací místa. „V tuto chví-
li má radnice zpracován koncept možných 
umístění parkingů na území Praha 6, avšak 
chybí v  něm názor obyvatel na  umístění 
ve  vnitroblocích či těsně navazujících plo-
chách, které nejsou využívány pro zeleň,“ 
konstatuje místostarostka. 
Právě proto se Kancelář architekta městské 
části rozhodla hledat řešení s pomocí oby-
vatel Prahy 6. „Budeme velmi rádi za  pod-
něty na  možné řešení dopravy  v  území, 
ve  kterém žijete. Po  obdržení budeme 
společně s občany hledat společně s obča-
ny hledat nejvhodnější způsob realizace,“ 

vyzývá Smutná. Podněty lze zasílat e-mail-
ovou adresu dopravavklidu@praha6.cz.
„Bojím se, že nějaké univerzální řešení ne-
existuje. Zodpovědnost za  současný stav 
nese magistrát, který by měl uvažovat kon-
cepčně, s  dlouhodobou strategií. Po  ote-
vření Blanky, dalších stanic metra se situace 
jenom ještě zkomplikovala. V tuhle chvíli se 
řešení bude hledat těžko,“ myslí si jedena-
šedesátiletý Milan Vedral z Dejvic. 

red

Poblíž metra 
Hradčanská 
vznikne tržnice
V SOUSEDSTVÍ STANICE METRA 
HRADČANSKÁ V PRAZE 6 VZNIKNE 
NOVÉ MÍSTO PRO POŘÁDÁNÍ VEŘEJ-
NÝCH AKCÍ A TRHŮ. 

Městská část se dohodla s  majitelem po-
zemku, kterým je Správa železničních a do-
pravních cest (SŽDC), a plochu mezi ulicemi 
Milady Horákové a  Dejvická, o  celkové roz-
loze 1057 metrů čtverečních, si pronajala. 
Ná jemné bude činit 200 korun za metr čtve-
reční za  rok. Smlouva je uzavřena na  dobu 
neurčitou.
Pronajatá plocha by měla sloužit k pořádání 
akcí Prahy 6. Radnice šesté městské části již 
delší dobu hledala pozemky, které by svojí 
rozlohou, a hlavně umístěním, byly vhodné 
k  pořádání rozličných dobročinných akcí 
 občanských spolků, společenských akcí Pra-
hy 6, farmářských trhů či volnočasových akcí 
pro děti i dospělé.
„Zvolené pozemky se z tohoto pohledu jeví 
jako zcela optimální. Nachází se totiž v  po-
hodlné docházkové vzdálenosti od  stanice 
metra Hradčanská, a nadto jsou ve vlastnic-
tví státu,“ uvedl Jaromír Vaculík místostaros-
ta Prahy 6 zodpovědný za ekonomiku.

KM

Chystá se vypsání soutěže
Úkol, který si radnice stanovila pro sebe, je 
poměrně ambiciózní. Během letošního jara 
by chtěla vypsat veřejnou dopravně urba-
nistickou soutěž na  celkové řešení Vítězného 
náměstí. „Kulaťák trpí malým průměrem kru-
hového objezdu, nevhodně jsou umístěny vý-
stupy z metra, stejně jako nesmyslně situovaná 
tramvajová zastávka. To jsou důvody, proč lidé 
chodí po  vnitřním prstenci náměstí, což citel-

ně komplikuje dopravu. Chtěli bychom dostat 
obyvatele na  vnější obvod náměstí, kde jsou 
služby a  obchody, a  uvolnit tak místo pro vy-
řešení náměstí,“ shrnuje místostarosta Polách. 
Studentských návrhů z  minulosti má Praha 6 
k dispozici dost. „Některé jsou hodně odvážné. 
Je ovšem důležité, aby návrhy byly reálné a re-
alizovatelné, a především reflektovaly součas-
ný stav dopravy,“ uzavírá Polách.  

KM
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BUŠTĚHRADSKÁ DRÁHA, CHYSTANÉ 
PARKOVACÍ ZÓNY, TRAMVAJ NA DĚ-
DINU, NEBO, ZŘÍZENÍ SPOLKOVÉ-
HO DOMU, TO BYLA ČÁST TÉMAT, 
KTERÁ VENTILOVALI ZÁSTUPCI 
OBČANSKÝCH INICIATIV A SPOLKŮ 
NA SETKÁNÍ SE STAROSTOU V PÍSEC-
KÉ BRÁNĚ VE ČTVRTEK 28. LEDNA 
V PODVEČER. DALŠÍ OBDOBNÁ AKCE 
BY MĚLA PROBĚHNOUT KONCEM 
BŘEZNA. 

Setkání vzešlo z  příslibu starosty Prahy 6 
Ondřeje Koláře (TOP 09), který koncem roku 
ujistil spolky, že dostanou větší prostor v roz-
hodování o  tom, jak se bude do  budoucna 

městská část vyvíjet. Podobná setkání by se 
měla letos uskutečnit ještě několikrát. Další 
proběhne už koncem března. 
Každé z  nich by se mělo věno-
vat některému z  témat, jež po-
važují obyvatelé různých částí 
Prahy 6 za  klíčová. „Já jsem se 
trochu obával, že to bude do jis-
té míry překřikování. Takže chci 
poděkovat všem spolkům, že to 
„překřikovaná” nebyla, že to bylo 
vedeno v  profesionální rovině, 
že jsme si tady dokázali nastavit 
nějaká základní pravidla komu-
nikace, a můj názor je, že to fun-
govat bude. Nejde o to, že bych 
v  to doufal, ale po  dnešku jsem 

o  tom přesvědčen,“ zhodnotil efekt přibližně 
dvě hodiny trvající diskuse s občany a spolky 
starosta Prahy 6.
„Není to úplně jednoduchá situace, protože 
spolků je spousta, každý spolek má jiný zájem. 
V  zásadě jsme se pokusili dnes najít vhodné 
komunikační uzly, což je velmi velmi důležité. 
Pokud bychom to přirovnali k maratonu, uběh-

Schůzka občanských iniciativ 
se starostou měla premiéru

PROJEKT POLYFUNKČNÍ BUDOVY 
„LINE“, PŘEZDÍVANÉ TÉŽ LEDNÍ 
MEDVĚD, KTERÝ CHTĚLA NA SOU-
BORU POZEMKŮ NA VÍTĚZNÉM 
NÁMĚSTÍ STAVĚT SPOLEČNOST 
VÍTĚZNÉ NÁMĚSTÍ, A. S., DCEŘINÁ 
SPOLEČNOST SKUPINY PPF, MÍŘÍ 
OPĚT K SOUDU. 
Po  projednání Nejvyšším správním soudem, 
který zamítl podobu budovy v  rozsahu, v  ja-
kém ji zamýšlel investor, se bude „Medvědem“ 
nepřímo zabývat i  Obvodní soud pro Prahu 
6. Proč? V  uplynulém roce jednali zástupci in-
vestora s  radou městské části o  budoucnosti 
projektu. Jednání však uvízla na mrtvém bodě, 
když investor požadoval radikální změnu pod-
mínek smlouvy, která byla podepsaná mezi 
ním a samosprávou v roce 2011. Smlouva velmi 
zjednodušeně předpokládala, že Praha 6 pod-
poří záměr investora a  ten jí za  to bude ročně 
platit „nájem“ za pozemky, na kterých bude jím 
zamýšlená budova stát. Navíc získá k  pozem-
kům předkupní právo a  několik dalších práv 
spojených s  výstavbou a  budovou jako tako-
vou. Investor ale radě v  prosinci 2014 sdělil, 
že úplatu sjednanou smlouvou dále nehodlá 
a nebude hradit a požaduje snížení částky. Pro 
úplnost se jednalo o 4,4 milionu Kč (bez DPH) 
ročně do dne, v němž bude vydán pro stavbu 
příslušným stavebním úřadem kolaudační sou-

hlas, a 9 milionů Kč (bez DPH) ročně, počínaje 
dnem následujícím po dni, v němž bude vydán 
kolaudační souhlas, nejpozději však od 1. ledna 
2015. Aktuálně tak investor městské části dluží 
12.327.731,92 Kč včetně DPH. K  této částce je 
taktéž nutno připočíst smluvní úrok z prodlení 
ve výši 0,05 % z každé jednotlivé dlužné splátky 
za každý započatý den, po který trvalo prodlení, 
s úhradou příslušné splátky. Vzhledem k tomu, 
že investor tvrdošíjně trvá na  svém a  odmí-
tá uhradit dluh a  nereagoval ani na  poslední 
předžalobní výzvu k  plnění, nezbývá městské 
části nic jiného než podat žalobu na  plnění. 
Současně podala společnost Vítězné náměstí 
žalobu na  městskou část, ve  které se domáhá 
snížení částky, kterou má samosprávě hradit 
jako úplatu za  služebnost (věcné břemeno). 
Argumentuje změnou poměrů a  nevýhodnos-
tí stále platné smlouvy. Městská část toto však 
odmítá. 

Radnice na zaplacení dluhu trvá
„Investor smlouvu svobodně podepsal, nebyl 
nikým k podpisu tlačen. Zavázal se hradit úpla-
tu ve výši, která je ve smlouvě jasně stanovena, 
a  to bez jakýchkoliv dalších podmínek. To, že 
investor nedosáhl svého záměru a  nestihl bě-
hem doby, která od podpisu smlouvy uplynula, 
postavit zamýšlenou budovu ani projít schvalo-
vacím procesem, není rozhodně vina městské 
části. Jde čistě o podnikatelské riziko investora, 

který měl a  musel počítat s  tím, že schvalova-
cí proces se může v  jakékoliv fázi „zadrhnout“. 
Praha 6 nadto řádně splnila všechny povinnosti, 
ke kterým se ve smlouvě zavázala, a investoro-
vi několikrát vyšla vstříc. Kromě jiného mu byla 
v minulosti rozhodnutím zastupitelstva snížena 
částka, kterou je povinen městské části platit 
jako „nájemné“ za  dotčené pozemky. Tvrzení, 
že došlo k  zásadní změně skutečností oproti 
době, kdy byla smlouva podepsána, je zcela li-
ché. Skutečnosti a podmínky jsou stejné, ostat-
ně Nejvyšší správní soud svým rozhodnutím, 
kterým zamítl kasační stížnost investora proti 
zamítnutí žádosti o navýšení koeficientu zasta-
věnosti, jen potvrdil faktický stav a územní plán 
v jeho podobě z roku 2011. Rada nevidí jediný 
pádný důvod, proč by měla ulevovat někomu, 
kdo Praze 6 dluží přes 12 milionů korun a  za-
tvrzele odmítá svůj závazek uhradit. Jednání 
investora popravdě nerozumíme,“ uvedl k pro-
bíhajícímu sporu starosta Prahy 6 Ondřej Kolář.
„Radnice by měla principiálně v souladu s uza-
vřenými smlouvami a zákony této země uplat-
nit v  plném rozsahu veškeré nároky městské 
části vůči neplatící firmě,“ říká opoziční zastu-
pitel Ivan Hrůza (KSČM). „Dostavbu Vítězného 
náměstí považuji za zásadní a věřím, že radnice 
najde cestu, jak ukončit papírovou válku a  za-
hájí skutečnou práci," míní zastupitel za  ODS 
Jakub Stárek. 

red, tiskový odbor ÚMČ

Lední medvěd jde od soudu k soudu

Zástupci občanských iniciativ.
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AKTUALITY

 

 
 

 
 

Hudební škola YAMAHA  
zve rodiče s dětmi na dny otevřených dveří: 

 

V TÝDNU OD 8. 2. DO 12. 2. 2016 
Robátka (4-18 měsíců); První krůčky k hudbě (1,5-4roky) 
ŘEPY – ZUŠ Blatiny – pondělí od 9 do 12 hodin 
DEJVICE – Studio Tulipán – pondělí od 15 do 17 hodin  
DEJVICE – Studio Arha – čtvrtek od 9 do 12 hodin 
PETŘINY – MC Císařka – pátek od 10 do 12 hodin 
 
Pro děti od 6 let a dospělé v případě zájmu výuka 
FUN KEY KIDS – elektrické klávesy od 6 let 
FUN KEY – elektrické klávesy od 8 let a dospělé 
 
 
Na všechny lekce je potřeba se přihlásit. 
 
Hudební škola YAMAHA 
Zápis a bližší informace: 
www.skolayamaha.cz 
tel.: 602 863 506 

li jsme dnes prvních padesát metrů a  bude 
to skutečně běh na  dlouhou trať. Já ovšem 
 doufám, že nám vydrží síly a  vzájemná ohle-
duplnost,” řekl po  setkání místostarosta pro 
 otevřenou radnici a kulturu Jan Lacina (STAN).

Občanské iniciativy získaly 
na schůz ce od pana starosty Koláře 
příslib, že pro ně zajistí místo, kde 
by mohly pracovat a  setkávat se, 
například v některém z připravova-
ných nových stavebních projektů. 
Během příštích měsíců by mělo 
proběhnout ještě několik dalších 
obdobných setkání. „V  průběhu 
roku je naplánováno pět dalších se-
tkání, vždy poslední čtvrtek v  mě-
síci, nejbližší proběhne 31. března,” 
řekl Martin Churavý z tiskového od-
boru radnice. Zástupci radnice, sta-
rosta Kolář i  místostarosta Lacina 
navrhli zástupcům spolků, aby se 
každá z příštích plánovaných schů-
zek věnovala vybraným zásadním 
tématům. 

Spolky setkání ocenily
Z  reakcí většiny z  přibližně padesáti účastníků 
bylo zjevné, že možnost jednat o  problémech 
různých částí Prahy 6 přímo s vedením radnice 
uvítali. „Můj dojem je, že se tady začíná otevírat  

prostor, kde se budu moci informovat, vyjádřit 
se a něco se dozvědět. Začím očekávám, jak se 
to bude vyvíjet dál, ale rozhodně tomu dávám 
šanci,” shrnula dojmy ze setkání  Marie Kuldová 
z neformálního občanského uskupení „Perníkář-
ské sousedstvo”, jehož cílem je oživení a udržení 
kaple sv. Archanděla Michaela na Pernikářce. 
„Tohle setkání má obrovský potenciál, ovšem 
za předpokladu, že bude radnice pracovat s lid-
mi a pro lidi. Je to pro dobro věci,” říká  Zdeněk 
Beránek ze spolku Životní prostředí Střešovice. 
 red

HLAVNÍ PROBLÉMY PRAHY 6 OČIMA 
SPOLKŮ 

· Silniční okruh kolem Prahy 
·  Skutečnost, že spolky nemají vlastní 

prostory 
·  Dopravní situace po otevření tunelu Blanka 
· Chystané parkovací zóny 
· Buštěhradská dráha 
· Rekonstrukce areálu Petynka 
· Tramvajová linka na Dědinu 
· Nová přistávací dráha letiště... 

Ondřej Kolář a Jan Lacina v debatě 
se členy spolků a místních sdružení.

INZERCE

Obyvatele Prahy 6 pobouřilo kácení stromů v  lesoparku Hvězda, kte-
rý je jednou z nejvyhledávanějších relaxačních lokalit. Kácení stromů 
ve Hvězdě začalo z podnětu magistrátu koncem minulého měsíce. Té-
matu se budeme v následujícím vydání Šestky detailněji věnovat. 

red

V oboře Hvězdě se kácí,  
až třísky létají
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ZÁMĚR SKUPINY SQUATTERŮ OSÍD-
LIT OD ROKU 2011 NEVYUŽÍVANOU 
BUDOVU ŠATOVKY V ŠÁRECKÉM 
ÚDOLÍ NEVYŠEL. V OPUŠTĚNÉM 
OBJEKTU CHTĚLI ZŘÍDIT KULTURNÍ 
CENTRUM. DO ŠATOVKY SE NASTĚ-
HOVALI LONI 21. PROSINCE. VEDENÍ 
RADNICE OVŠEM JEJICH PLÁNY 
JEDNOZNAČNĚ ZAMÍTLO A Z OB-
JEKTU JE VYKÁZALO. 
Vyklizení se obešlo bez konfliktů
O  obsazení budovy informovali radnici i  sa-
motní squatteři. „O  obsazení objektu bylo ve-
dení radnice informováno z  několika zdrojů, 
telefonicky mě kontaktovali samotní zástupci 
squatterů. Následně s nimi proběhlo i  jednání 
na  radnici. Mohu říci, že bylo slušné a korekt-
ní," komentuje událost místostarosta Jaromír 
Vaculík (TOP 09), zodpovědný za  ekonomiku. 
Squatteři dobrovolně opustili objekt ve čtvrtek 
7. ledna. „Nestojíme o konflikt, policejní zásah 
ani zbytečné soudy, chceme prostor, který chy-
bí nám i Praze 6. Stojíme si za tím, že bydlení je 
právo a že domy slouží k bydlení, ne ke speku-
lacím a  k  chátrání. Nelíbí se nám prohlubující 
se propast mezi chudými, žijícími v  ghettech 
či rovnou na ulici, a čím dál bohatšími, kteří se 
ve  strachu uzavírají v  luxusních rezervacích,” 
argumentují ve svém oficiálním prohlášení čle-
nové skupiny Resurp, kteří Šatovku před Váno-
cemi obsadili. Svůj postoj zveřejnili na  webo-
vých stránkách http://a2larm.cz.
„Zásadně se nemohu ztotožnit s  prohlášení-
mi – hlavně ze Strany zelených – o  legitimitě 
jednání squatterů,“ uvedl místostarosta Jaro-
mír Vaculík. Dalšími důvody jsou bezpečnostní 
aspekty. Vedení radnice obdrželo od  správce 
městských nemovitostí Sneo, a. s. znalecký po-
sudek, který uvádí, že statika domu je na mno-
ha místech narušena a  stav domu z  tohoto 
hlediska je nevyhovující. Jsem přesvědčen, že 
postup vedení radnice v  této kauze schvaluje 
drtivá většina našich občanů,“ dodává mís-
tostarosta Vaculík.

V objektu by měly vzniknout byty
„Vyklizení Šatovky považujeme za dobrý krok. 
Se záměrem radnice lze souhlasit," říká zastupi-
tel za ODS Jakub Stárek. Klub zastupitelů KSČM 
vnímá. Obsazení Šatovky jako reakci části mla-
dých lidí na  liknavost radnice Prahy 6 při hle-
dání řešení pro zdevastovaný a  téměř pět let 
prázdný obecní objekt a při zajišťování dostat-

ku startovacích bytů pro mladé za cenově 
dostupné nájemné. „Šatovka má sloužit 
sociálním účelům a  je třeba ji co nejdří-
ve zprovoznit,” tvrdí ve  svém prohlášení 
 komunisté.
„Radnice musí respektovat zákon a  starat 
se odpovědně o  svůj majetek. Z  tohoto 
důvodu je její postup v  případě usedlos-
ti Šatovka oprávněný, a  to i  s  ohledem 
na to, že se v Praze 6 potýká s problémem  
41 neudržovaných objektů soukromých 
majitelů, což nejen hyzdí městskou část, ale 
představuje to i nemalé bezpečnostní rizi-
ko. Důležité je,  že se podařilo dosáhnout 
se squattery při vyklízení Šatovky smírné 
řešení. Rekonstrukci usedlosti na  obytný 
dům lze přivítat, bylo by ale dobré, aby se 
jednalo o byty ve vlastnictví městské čás-
ti využitelné například pro mladé rodiny. 
A stojí za to zamyslet se nad tím, zda nevěnovat 
více pozornosti budování veřejných prostor pro 
nekomerční kulturní aktivity,“ říká k  postupu 
radnice zastupitel za ČSSD Miloš  Balabán.
Šatovka je v  majetku Prahy 6, která původ-
ně chtěla zřídit v  domě zařízení pro lidi s  Al-

zheimerovou chorobou. Nové vedení radnice 
na tento záměr rezignovalo kvůli jeho finanční 
náročnosti. Aktuálně se uvažuje o  tom, že by 
v budově vznikly nové byty. 
 

red

Squatteři dobrovolně opustili 
budovu Šatovky

Několik let nevyužívaný objekt Šatovka 
před Vánocemi nakrátko obsadili squatte-

ři. Foto: Spolek Šárecké údolí
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RADA HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY 
V LEDNU 2014 SCHVÁLILA NOVOU 
KONCEPCI ZÓN PLACENÉHO STÁNÍ 
(ZPS) NA ÚZEMÍ HLAVNÍHO MĚSTA. 
CÍLEM JE ÚČINNÁ REGULACE DO-
PRAVY V KLIDU V HLAVNÍM MĚS-
TĚ SE ZÁKLADNÍM POŽADAVKEM 
UPŘEDNOSTNĚNÍ REZIDENTŮ. 

Základní principy nové koncepce ZPS 
na území hl. m. Prahy: 
1.  rezidentní zóna (modré značení)  je určena 

pro rezidenty, abonenty a majitele nemovi-
tostí v dané oblasti,

2.  smíšená zóna (fialové značení) je určena 
pro parkování jak rezidentů, abonentů, 
majitelů nemovitostí, tak i návštěvníků, 

3.  návštěvnická zóna (oranžo-
vé značení) je určena pro 
krátkodobé parkování ná-
vštěvníků. 

NENÍ DOSUD ROZHODNUTO 
Městská část Praha 6 aktivně 
usiluje o  maximální podporu ze 
strany zainteresovaných a  do-
tčených orgánů veřejné správy 
při zavádění zón placeného stání 
na svém území. Stále ale nejsou 
definitivně schváleny a  splněny 
všechny zákonné podmínky.  
Zcela zásadní podmínkou je 
schválení ceníku parkovacích 
oprávnění pro ZPS. V  současné 
době byl Praze 6 předložen ceník 

jen v pracovní podobě. Také doklady potřebné 
k vydání parkovacích oprávnění do ZPS budou 
přesně vymezeny v metodice, kterou připravu-
je hlavní město Praha. Za dosud nevyřešené lze 
považovat také i nedokončené projekty doprav-
ního značení ze strany magistrátních institucí. 
Termín spuštění registrace není dosud defini-
tivně potvrzen (druhá polovina března nebo až 
od dubna 2016?).  
MČ Praha 6 rovněž nesouhlasí se zavedením 
tzv. oranžových zón. 

CO UŽ JE JISTÉ 
Parkovací oblast Praha 6 je vymezená na  čás-
tech katastrálních území: Bubeneč, Hradča-
ny, Dejvice, Vokovice, Veleslavín, Břevnov, 
 Střešovice. 

Praha 6 bude jedna parkovací oblast. Všichni, 
kdo splní podmínky stanovené příslušným 
nařízením hlavního města Prahy, budou mít 
možnost parkování v rezidentních a smíšených 
zónách placeného stání Prahy 6.  

Základními podmínkami jsou: 
• místo trvalého pobytu, 
• vlastnictví nemovitosti, 
•  sídlo podnikání nebo provozovny na úze-

mí městské části. 

ÚŘAD ZAJISTIL 
Od 22. 1. 2016 jsou již spuštěny webové strán-
ky společnosti TSK – www.parkujvklidu.cz, 
kde jsou publikovány veškeré informace k zó-
nám placeného stání. 
Na  stránky se lze dostat i  přes web MČ Pra- 
ha 6 – http://www.praha6.cz/zony-placene-
ho-stani-info.html 

K dispozici je také:  
INFORMAČNÍ KANCELÁŘ ZÓN  
PLACENÉHO STÁNÍ 
Uralská 4, Praha 6, PSČ 160 52 
Tel. 220 189 930, 220 189 926
email zony@praha6.cz 
Po dobu rekonstrukce vstup z ulice 
Dr. Zikmunda Wintra 20, Praha 6

Úřední hodiny: 

Tiskový odbor ÚMČ

Zóny placeného stání  
– základní informace

pondělí 13:00–18:00  

úterý 11:00–16:00  

středa 13:00–18:00  

čtvrtek 11:00–16:00  

pátek 09:00–14:00 

ANGLICTINA

pro seniory

721 688 051

www.prusak.org

na Petrinách

ANGLICTINA

pro seniory

721 688 051

www.prusak.org

na Petrinách

INZERCE

 241 493 633, 222 941 998
603 501 166

ZEDNICKÉ 
 OBKLADAČSKÉ

PRÁCE

www.siml.cz

MALOVÁNÍ, LAKOVÁNÍ
VČETNĚ ÚKLIDU

lakýrnické práce lze provést i v dílně

Smlouvy
s pojišťovnami

máme!

www.ambicare.eu

Adresa ordinace:
Pasáž Riviera, 1. patro
Vítězné náměstí 10
Praha 6, 160 00

Informace na tel.: 
607 037 172, 224 311 209

Profesionální lékařský tým se zkušenostmi z univerzitních 
klinik v zahraničí
Kožní lékařství pro dospělé a děti, venerologie 
Estetická dermatologie - Botox, výplně vrásek kyselinou 
hyaluronovou, plazma lifting, problematika výpadů vlasů, 
injekční lipolýza, chemický peeling  a další metody 
omlazení pleti
Laserová ošetření kůže 
Plastická chirurgie
Kosmetické ošetření pleti, 
včetně diagnostiky pleti 
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VE SKLENĚNÉM PALÁCI SE USKU-
TEČNILO ZÁSADNÍ SETKÁNÍ SE 
ZÁSTUPCI RADNICE A OBČANSKÝMI 
INICIATIVAMI. MÍSTOSTAROSTKA 
PRO ÚZEMNÍ ROZVOJ EVA SMUTNÁ 
(KLUB TOP 09) SEZVALA VE ČTVRTEK 
21. LEDNA V PODVEČER ZÁSTUPCE 
SPOLKŮ PRAHY 6, ABY PŘEDSTAVILI 
SVÉ VIZE A NÁZORY NA DALŠÍ ROZ-
VOJ MĚSTSKÉ ČÁSTI. 

Vzniká „problémová mapa"
Šlo o  první setkání tohoto druhu a  plánují se 
další. Radnice si od toho slibuje, že získá mno-
hem přesnější iformace o tom, jak sami obča-
né vnímají aktuální situaci v  místech, kde žijí, 
a  jaké změny si přejí.  „Na  tohle první setkání 
jsem přinesla jenom čistou mapu a  zástupce 
spolků jsem vyzvala, aby do ní zakreslili a spe-
cifikovali problematická místa tak, jak je sami  
vnímají. Pro další strategické územní plánování 
není důležitý jen názor kanceláře architekta, 

odborů, ale i  názor občanských sdružení,” vy-
světluje místostarostka Eva Smutná. Po  zpra-
cování by výsledkem měla být takzvaná „pro-
blémová mapa”. Informace v  ní obsažené by 
se měly promítnout například do  opatření 
v  oblasti památkové péče, v  dopravě, údržbě 
zeleně, veřejných prostranství, přístupu k  de-
veloperským projektům a dalším. 
„Všechny podněty v  KA zpracujeme a  na  dal-
ším setkání předložíme k  diskuzi, abychom 
mohli pokračovat dál. Tato mapa se stane ja-
koby živým materiálem, jak pro nás, tak pro 
občasnská sdružení, tak pro investory. Mít 
územní rozvoj pod kontrolou znamená včas 
znát názory všech zúčastněných – investora, 
kanceláře architekta i  lidí z  občanských inici-
ativ, kteří v  těch územích kooperují,” dodává 

Setkání se spolky hledalo 
cestu k lepší Praze 6

DVĚ VÝZNAMNÉ STAVEBNÍ AKCE 
CHYSTÁ MĚSTEM ZŘIZOVANÁ 
SPOLEČNOST SNEO, A. S. JEDNOU 
Z NICH JE REKONSTRUKCE DOMU 
V DEJVICKÉ ULICI, DRUHOU PŘÍPRA-
VA PLÁNŮ NA STAVBU ČTYŘ BYTO-
VÝCH DOMŮ V REZIDENČNÍ ČTVRTI 
NA DRAČKÁCH.

Na Dejvické vznikne restaurace i byty
Po více než roce se zmíněné městské firmě SNEO, 
a. s., podařilo získat územní rozhodnutí na kom-
pletní rekonstrukci rohového domu Dejvická č. 
p. 4. Budova tvoří jednu z dominant prostranství 
pěšího uzlu na  Hradčanské. „Ve  zrekonstruova-
ném domě vznikne v  přízemí nová restaurace 
a nebytové prostory sloužící převážně drobným 
službám. Horní patra pak obsadí byty. Proti pů-
vodnímu projektu bylo upuštěno od  výstavby 
podzemních garáží. Počítáme se zahájením ge-
nerální opravy v příštím roce,“ popsal plánované 
stavební úpravy objektu Tomáš Jílek, předseda 
představenstva společnosti SNEO. 

Stavět se má i Na Dračkách
Nové byty by podle záměrů společnosti SNEO 
měly vzniknout také v  lokalitě Na  Dračkách. 
Podle původních plánů se tu mělo postavit  
8 bytových domů se 130 byty. Společnost ov-
šem dřívější záměry značně zredukovala a  při-
pravuje střídmější variantu. „Původně značně 
předimenzovaný projekt výstavby v  blízkosti 
zahradnictví Chládek prochází celkovou revizí. 
Připravujeme jeho významné zúžení a realizuje-
me kroky k ekonomickému posouzení výstavby 
čtyř bytových domů,“ připouští Tomáš Jílek. 

V úvahu připadá samostatná výstavba akciovou 
společností SNEO nebo spolupráce na 
bázi joint-venture s některým významným deve-
loperem. Předpokládá se, že nové byty  zůstanou 
v majetku společnosti a ta je bude dále pronají-
mat. Kancelářskou budovu v  horní části areálu 
čeká oproti původně navržené demolici revitali-
zace a další využití pro původní účely. Konkrétní 
termín začátku výstavby zatím není znám. 

V  průmyslovém areálu uprostřed rezidenční 
čtvrti Na Dračkách působila od roku 1991 spo-
lečnost FIMOS, a. s. Obyvatelé okolních domů si 
stěžovali na hluk spojený s provozem v areálu. 
V roce 2008 zastupitelstvo Prahy 6 posvětilo zá-
měr získat nemovitost. Rozhodlo tehdy o  tom, 
že městská společnost SNEO odkoupí 100 % ak-
cií firmy.  

red, SNEO

SNEO plánuje stavbu nových bytů
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SE SVÝMI STÍŽNOSTMI ČI PODNĚTY 
SE BUDOU NOVĚ MOCI OBRACET 
NA ÚŘAD OMBUDSMANA OBYVA-
TELÉ, ALE NAPŘÍKLAD I OBČANSKÉ 
INICIATIVY PRAHY 6. . 
Ombudsman bude obyvatelům Prahy 6 k dispo-
zici v případech nezávislého prošetřování závaž-
ných podnětů a oznámení. Na starosti bude mít 
rovněž koordinaci veřejných projednávání, po-
řádaných vedením radnice, či zajišťování infor-
mačních kampaní, pravidelných besed a setkání 
s občany Prahy 6. 
„Zřízení funkce Ombudsmana, je čistě úřednic-
ká pozice, která je nezávislá na vůli politiků. Její 
personální obsazení se nemůže měnit podle 
toho, kdo zrovna vyhrál volby a  koho by tam 
politici chtěli mít. Ombudsman je tady pro ob-
čany Prahy 6 a pro řešení jejich podnětů a pro-
blémů. Rozhodně nemůže nikomu stranit či 
protežovat, je neutrální…“ upozorňuje Roman 
Mejstřík. Náplní jeho práce by mělo být rovněž 
shromažďování podnětů od  občanů, iniciativ, 
občanských sdružení na úpravy či rekonstrukce 
objektů či veřejných prostor na území městské 
části. „Osobně vnímám tuto pozici jako pře-
mostění propasti mezi odborníky v rámci úřadu 
a  veřejností, která potřebuje konkrétní pomoc 
při řešení nejběžnějších životních situací. Zjed-
nodušeně řečeno –  občané, kteří nejsou spoko-
jeni s dosavadním vývojem v řešení své kauzy se 
na mě můžou obrátit, aby se jejich případ mohl 
nezávisle znovu posoudit. Dohlédnu na  férové 
řešení na  obou stranách,” říká Dana Trojanová, 
která bude funkci zastávat. Ombudsman bude 
dále flexibilně reagovat na  podněty občanů, 

občanských sdružení a  iniciativ. V  neposlední 
řadě bude shromažďovat i  podněty na  rekon-
strukci, revitalizaci či vybudování hřišť a  parků 
 nacházejících se na  území Prahy 6. Kontakto-
vat jej lze prostřednictvím elektronické pošty: 
 ombudsman@praha6.cz. 

Ombudsman? Ano, ale...
„V  principu je dobře, že se občan bude moci 
obrátit na  někoho, kdo mu pomůže a  poradí, 
pokud se  dostane do sporu s úředníky radnice, 
a  to se občas stává. Pokud ombudsman bude 
opravdu nezávisle posuzovat tyhle sporné pří-
pady, tak to smysl má, ale možná by měl sídlit 
zcema mimo radnici, aby byl doopravdy nezá-
vislý," vnímá zřízení této funkce dvaapadesáti-
letý Vladimír Větrovec z Bubenče. „Podle mě je 
to zcela zbytečně zřízený post, navíc obsazený 
bez řádného výběrového řízení. Radnice, i  dle 
zveřejněných průzkumů, funguje dobře a v mi-
nulosti žádný takový post nepotřebovala. Navíc 
má dostatečné množství ostatních kontrolních 
mechanismů,“ konstatuje předseda zastupitel-
ského klubu ODS Jiří Lála.
„Záměr vytvořit post ombudsmana Prahy vítám. 
Různých podnětů a oznámení od občanů a ob-
čanských iniciativ dostává radnice víc než dost. 
Ombudsman může významně pomáhat radním, 
kterým jsou podněty a  kritiky adresovány teď. 
Bude ale velmi záležet na tom, jakou osobnost 
za  ombudsmana vybereme. Předpokládám, že 
post se bude obsazovat volbou na  zastupitel-
stvu, obdobně jako státního ombudsmana volí 
poslanecká sněmovna,“ soudí zastupitelka Hele-
na Briardová (KSČM). 
 red

Pro občany Prahy 6 je nově 
k službám ombudsman 

místostarostka. V budoucnu plánuje obdobné 
setkání také s developery, aby získala také je-
jich názory.

Spolky oceňují zájem radnice
Zástupci občanských iniciativ vesměs 
velmi pozitivně hodnitli skutečnost, že 
se radnice zajímá o jejich názory. „Vře-
le jsem přivítal setkání spolků a  ob-
čanských iniciativ se zástupci radnice 
nad územním plánem a chápu ho jako 
první krok k soustavné a otevřené dis-
kusi, která je základem k nalezení spo-
lečenského konsenzu, nutného pro 
zdravý rozvoj našeho společného pro-
storu i občanské společnosti obecně,” 
ocenil schůzku Ondřej Vimr ze spolku 
Vize nejen pro  Prahu 6. 
„Byl to důstojný začátek opravdové 

spolupráce radnice a  občanských seskupení 
Prahy 6. Zejména v případě regulačních plánů 
jednotlivých území je třeba ihned začít praco-

vat, ať je možné co nejdříve předložit konkrét-
ní výsledky,” říká Tomáš Šídlo, předseda Spol-
ku Pod Bořislavkou. „Setkávat se, abychom se 
poznali, je jistě užitečné. Zejména v  případě, 
že bude skutečně následovat otevřený dialog 
radnice s občany o otázkách, které byly na se-
tkání prezentovány,“ dodává Eduard Metela, 
předseda spolku Talichova. 
„Ze setkání mám dobrý pocit a  je pravda, že 
mělo proběhnou již dříve, ale nebyl pro to 
prostor ani načasování. Kancelář architekta se 
velmi dlouho formovala a na setkání nebyla at-
mosféra. Občanská sdružení mám ráda a budu 
se s nimi setkávat. Ta setkání smysl mají a jsou 
oboustranně poučná,” uzavírá Eva Smutná hod-
nocení akce. Územní rozvoj má mnoho témat.
 

red 

Lidé v anketě 
navrhovali nový 
název veřejného 
prostoru 
na Dejvické
COOLTURNÍ RING, DEJVICENTRUM, 
ŠESŤÁK, MOLO, KRUHÁQ – I TAKHLE 
NĚJAK BY SE MOHLO V BUDOUCNU 
JMENOVAT VEŘEJNÉ PROSTRAN-
STVÍ V SLEPÉM RAMENI DEJVICKÉ 
NA VÍTĚZNÉM NÁMĚSTÍ, JEMUŽ SE 
DOPOSUD NEFORMÁLNĚ ŘÍKALO 
STŘEVO NEBO APENDIX. 
Radnice loni vyzvala veřejnost, aby sama navrh-
la ideální pojmenování této lokality.  
Anketa probíhala v průběhu listopadu a prosin-
ce loňského roku a  vzešlo z  ní přes dvacet ná-
vrhů. Vyhlášení vítězného názvu proběhne při 
oficiálním zahájení provozu, což by podle plánu 
mělo být prvního dubna. „Mám velkou radost, 
že se tolik lidí zapojilo do  diskuze o  názvu. Je 
to pro mě další pozitivní signál, že tento nápad 
je dobrý,” říká zástupce starosty Martin Polách, 
který záměr  prosadil. Radnice má zájem lokalitu 
oživit a  přizpůsobit ji potřebám veřejnosti tak, 
aby se vedle běžného setkávání lidí v tomto ve-
řejném prostoru mohly odehrávat také kulturní 
a  volnočasové akce. Termín výběrového řízení 
na  budoucího provozovatele tohoto doposud 
oficiálně bezejmenného místa bude vyhlášen 
začátkem února tohoto roku. Detailní informa-
ce k podmínkám a termínům výběrového řízení 
budou zveřejněny na  úřední desce webových 
stránek městské části: www.praha6.cz.

red

Ing. arch. Eva Smutná 
na setkání se spolky.
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ANKETA
JAK HODNOTÍTE ÚROVEŇ ZIMNÍ 
ÚDRŽBY CHODNÍKŮ V NAŠÍ 
MĚSTSKÉ ČÁSTI? 

Vlastimil Kojzar 
Sněhu moc nebylo, a  když na-
padlo, tak to bylo v  pohodě. 
Bydlím v  Tobrucké ulici a  ne-

mám si na co stěžovat. Problém je spíš, když 
sníh roztaje, tak štěrk leží na chodníku zbyteč-
ně dlouho. Možná ani nemá cenu je tolik sy-
pat, ale rozumím tomu, že je třeba brát ohled 
na starší lidi. 

Barbora Mesteková, 37 let
Na hlavních tazích je to super, ale 
ve vedlejších uličkách je to horší. 
U nás v ulici V Předním Veleslaví-

ně jsme řešili, že je uklizená jenom do půlky. 
To je zajímavé, vypadalo to, že od půlky už to 
má uklidit někdo jiný. Chtěla bych poprosit, 
aby mysleli také na nás, co jezdíme s kočárky, 

že je třeba uklidit i sjezd na přechod, to už to-
tiž musíme přes závěje.
 

Jan Ferjenčík, 58 let
Připadá mi, že dřív se uklízelo 
rychleji a  důkladněji. Letos se 
mi zdá, že se úklid zhoršil, a do-

mnívám se, že na  tom může mít podíl změ-
na brigádnického systému. Konkrétně u  nás 
ve Vokovicích byl úklid trochu absurdní. Když 
napadly 2 cm sněhu, tak auto s kartáčem pro-
jelo chodníky, a když napadlo 15 cm, tak jsme 
ho tu neviděli, asi někde zapadlo. Výsledkem 
je, že všechno taje a my kloužeme po mokrém 
sněhu.

Ivana Stanislavová, 49 let
U  nás v  ulici Pod Novým lesem 
se úklid se zavedením sněho-
vé pohotovosti zlepšil. Bydlíme 

na odlehlém místě, kde se předtím neuklízelo 
vůbec. A  v  posledních letech ráno před os-

mou hodinou už jdu s dětmi do školy po sto-
procentně uklizeném chodníku. 

Vláďa Kondratyuk
Není to jako v Německu, ale jde 
to. Jsem spokojený.

Vlasta Kopečná
Bydlím na  rohu ulice Nad Tratí 
a  Na  Dlouhém lánu, celý život 
jsem odklízela kupy sněhu, 

a teď si na stará léta užívám, že se o to stará 
radnice. Ti pracovníci to mají nějak zaplace-
né, po  tom nepátrám, ale oni to dělají rádi 
a já jsem šťastná, že to už ve svých letech ne-
musím dělat. 

Václav Kratochvíl
Já nemám potíže, že by kolem 
domu, kudy chodím, nebyl ukli-
zený sníh. Já jsem spokojený. 

ZA SEBOU MAJÍ DEVĚT ODPRACO-
VANÝCH SNĚŽNÝCH DNŮ. LETOS SE 
VÍC UKLÍZÍ STROJOVĚ A RADNICE 
PLÁNUJE DO PŘÍŠTÍ ZIMY SYSTÉM 
VYHODNOTIT A ZEFEKTIVNIT.

„Už na  konci ledna máme více sněžných dnů 
než za  celý loňský rok. Uklízíme dvěma způso-
by, strojově a  s  pomocí sněhové pohotovosti, 
které plánujeme lépe propojit,“ vysvětluje radní 
Roman Mejstřík (ANO), který má v  gesci oblast 
péče o životní prostředí, pod níž spadá i údržba 
chodníků. Oproti loňskému roku mají brigádníci 
o úklid sněhu menší zájem. V minulých letech jim 
vyplácela městská část paušálně 2 tisíce korun 
měsíčně. „Paušál jsme zrušili, protože při nízkém 
počtu sněhových dnů nám připadal drahý a nee-
fektivní. Naopak jsme zvýšili částku za úklid úse-
ku ze 400 na 600 korun za odpracovaný sněžný 
den. Preferujeme vyplácení jen za skutečně od-
vedené práce,“ říká radní Mejstřík. Změny měly 
za následek, že ze 405 úklidových úseků se při-
hlásili brigádníci pouze na 250 a zbytek zůstal ze 
strany brigádníků neobsazený. 

Úklid sněhu lze zlepšit
Úklid brigádnicky neobsazených úseků proto za-
jišťuje na základě soutěže společnost CDV, která 
má s městskou částí uzavřenou smlouvu do jara 
2017. Kombinace sněhové pohotovosti a strojo-
vého úklidu ale není v této chvíli úplně ideální. 

Proto je podle Mejstříka třeba projekt znovu 
zmapovat, úklid zefektivnit a  v  budoucnu na-
sazovat sněhovou pohotovost jen v  lokalitách, 
kde bude možné získat odpovídající počet bri-
gádníků. „Úklidových kapacit je naštěstí již dost. 
Tam, kde o  brigádu nebude dostatečný zájem, 
je vhodnější objednat strojové čištění. Finančně 
vychází oba způsoby velmi podobně,“ uvedl rad-
ní. Zároveň však uvažuje o lehkém navýšení ceny 
pro brigádníky. „Odměna 600 korun za obvykle 
až čtyři hodiny poměrně namáhavé fyzické prá-
ce není úplně optimální,“ domnívá se.  Tuto zimu 
poprvé zajišťuje zimní úklid i SNEO, společnost 
vlastněná městkou částí, která si rovněž pořídila 
potřebnou techniku. „Dál se budeme snažit, co 
nejvíce uklízet vlastními silami,“ slibuje Mejstřík. 

Na kvalitu dohlíží 18 kontrolorů
Praha 6 zajišťuje schůdnost chodníků od  roku 
2009, kdy novela zákona převedla tuto zodpo-
vědnost na vlastníka, tedy hlavní město Praha. 
TSK se ale stará o údržbu jen hlavních komuni-
kací. Kvalitu úklidu hlídá 18 kontrolorů. Radni-
ce zatím zaznamenala zhruba desítku stížností 
občanů. „Stále je co zlepšovat. Nicméně to je 
vzhledem k počtu obyvatel Prahy 6 v pomyslné 
normě,“ sdělil radní Roman Mejstřík. 
Úroveň úklidu sněhu kritizuje opozice. „Efekti-
vita projektu sněhové pohotovosti dramaticky 
poklesla. Parametry projektu byly zásadně změ-
něny a  výsledek se bohužel dostavil. Budeme 

usilovat o obnovení paušální platby pro brigád-
níky alespoň ve  výši tisíc korun měsíčně,“ uve-
dl zastupitel Alan Zubr z  klubu ODS. „Je znač-
ně rozdílná efektivnost sněhové pohotovosti 
ve vilových částech Prahy 6, kde není tak velký 
provoz na  chodnících, a  stačí tedy odhrnout 
sníh ručně lopatou pouze z jejich části. To je teď 
celkem zajištěno. Horší je to se zprůchodněním 
chodníků a  sjízdností ulic v  částech s  velkou 
bytovou zástavbou. Tam by měl být úklid a bez-
pečné zprovoznění těchto komunikací rychlejší 
s větším použitím techniky,“ hodnotí stav zimní 
údržby komunikací Klub zastupitelů KSČM. 

KM, red

Zájem brigádníků o zimní úklid klesl
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TAKZVANÝ SYSTÉM ELEKTRONIC-
KÉHO BEZPEČNOSTNÍHO DOHLEDU 
ŽIVOT 90 FUNGUJE V PRAZE 6 UŽ 
OD ROKU 2004. LIDEM, KTEŘÍ SE 
DO NĚJ ZAPOJÍ, ZAJIŠŤUJE NON-
STOP POMOC V NOUZI. AKTUÁLNĚ 
JEJ V PRAZE 6 VYUŽÍVÁ 113 LIDÍ. 
TAKÉ LETOS PODPOŘÍ Z ROZPOČTU 
MĚSTSKÁ ČÁST TUTO PÉČI O OSA-
MĚLÉ SENIORY A ZDRAVOTNĚ 
POSTIŽENÉ. 

„Pokud jde o  podporu tohoto projektu, pak 
Praha 6 patří k těm, které spolupracují nejlépe. 
Přispívá na pořízení tohoto zařízení, což by bez 
této podpory bylo pro seniora nebo hendike-
povaného dosti nákladné, " hodnotí spolupráci 
s  městskou částí vedoucí Tísňové péče Lenka 
Ryšavá. Tísňové volání sníží riziko, že v případě 
samostatného bydlení zůstane senior při náh-
lých zdravotních potížích či zraněních bez po-
moci. „Systém je určen těm, kteří se pro omeze-
nou pohyblivost či osamělost necítí bezpečně, 
nejsou soběstační, a  přesto chtějí žít ve  svých 
domovech. Cílem této péče je poskytnutí 
 od borné pomoci nepřetržitě 24 hodin denně, 
7 dní v týdnu, snížení zdravotních  a sociálních 
rizik osaměle žijících starých a zdravotně posti-
žených lidí v  jejich vlastním prostředí,“ shrnuje 
význam projektu radní pro sociální záležitosti 
Milena Hanušová (TOP 09).

„Mamince, která je diabetička a  má 79 let, se 
podařilo od  radnice před rokem tohle zaříze-
ní získat a velmi se jí ulevilo. Dodalo jí to pocit 
jistoty, že jí někdo pomůže, pokud bude mít 
problém. A ulevilo se i nám, nemusíme mít o ni 
takové obavy,“ oceňuje význam tohoto typu po-
moci Tereza Kleibelová ze Střešovic.  K propoje-
ní na Tísňovou péči je zapotřebí pevná telefonní 
linka, případně mobil, zajišťující automatické 
spojení s centrálním dispečinkem Tísňové péče, 
kde je zajištěna nepřetržitá služba. Byt klienta 
musí být navíc vybaven ještě speciálním zaří-
zením tísňového volání, které zahrnuje řídící 
jednotku, tísňové tlačítko, přijímač dálkového 
ovládání, ovládací skříňku a  prostorové čidlo. 
Tísňové tlačítko nosí klient neustále zavěšené 
na krku. Jakmile potřebuje pomoc, stiskne tlačít-

ko a ke spojení s dispečinkem 
dojde automaticky. Klient se 
tak okamžitě dovolá pomo-
ci a  může se domluvit na  její 
 formě – zajištění návštěvy 
sousedů, blízkých osob, pra-
covníků tísňové péče, lékař-
ské služby, záchranné služby, 
policie, hasičů.  
Měsíční poplatek za  tísňovou 
péči ve výši 400 Kč (v případě 
mobilního telefonu 550 Kč) si 
každý klient hradí sám. O po-
skytování služeb tísňového 
volání uzavírají  klienti smlou-

vu se spolkem „Život 90“. Formuláře žádostí jsou 
k dispozici v sekretariátu odboru sociálních věcí. 
Žádosti posuzuje Komise pro sociální a zdravot-
ní problematiku Rady městské části Praha 6, kte-
rá sestavuje pořadník žadatelů, zohledňující věk 
a zdravotní stav.  red

Osamělí senioři se dovolají pomoci  
24 hodin denně

DŮLEŽITÉ KONTAKTY:

V případě zájmu o tuto službu zašlete 
žádost o poskytování této služby 
na Odbor sociálních věcí k rukám vedoucí 
Odboru sociálních věcí paní  
Bc. Jitce Köcherové, Úřad městské části 
Praha 6, Čs. Armády 23, 160 52 Praha 6 
(případné informace na tel č. 220 189 612 
nebo 220 189 601). 

SOCIÁLNÍ VYLOUČENÍ JE SPOLE-
ČENSKÝ PROBLÉM, KTERÝ MÁ ŘADU 
DALŠÍCH SOUVISLOSTÍ. PROTO 
JE PROBLEMATIKA SOCIÁLNÍHO 
VYLOUČENÍ NEDÍLNOU A DŮLEŽI-
TOU SOUČÁSTÍ SOCIÁLNÍ POLITIKY 
MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 6. NA OTÁZ-
KY, JAK PRAHA 6 SOCIÁLNĚ ZNE-
VÝHODNĚNÝM LIDEM POMÁHÁ, 
ODPOVÍDÁ RADNÍ MILENA HANU-
ŠOVÁ (TOP 09), KTERÁ MÁ OBLAST 
SOCIÁLNÍ POLITIKY NA STAROST.

Jakým způsobem tedy úřad s  takto ohrože-
nými lidmi pracuje a o jaký typ lidí, kteří po-
moc potřebují, vlastně jde?
Kurátorky z  odboru sociálních věcí ÚMČ Praha 
6 pracují s  osobami bez přístřeší, lidmi závislý-
mi na  alkoholu, omamných a  psychotropních 
látkách či ohroženými patologickým hráčstvím. 
Dále jde o  osoby uvězněné, propuštěné z  věz-
nic nebo takové, které se ocitly v dluhové pas-
ti, a  další. Bohužel u  těchto cílových skupin se 
uvedené problémy prolínají a různě kombinují. 
Všem je z  rukou kurátorek nabídnuta pomoc. 
Kvalitní odborné a  sociální poradenství, tera-

peutické vedení, 
jedním slovem – 
individuální, kom-
plexní péče za-
měřená na změnu 
k lepšímu.

Nakolik jsou ku-
rátorky úspěšné?
Dosahují úspěchů 
zhruba u  tří čtvr-
tin spolupracujících lidí, v loňském jsme naváza-
li spolupráci téměř se čtyřmi stovkami sociálně 
ohrožených. Procento úspěšnosti je dáno spe-
cifikem Městské části Praha 6, kde fungují silné 
sociální vazby. V oblasti sociální péče jsou úzce 
propojeny jednotlivé subjekty sídlící na  území 
městské části a  je tak vytvořena fungující zá-
chranná síť pro sociálně slabé osoby. 

Praha 6 pomáhá sociálně 
znevýhodněným lidem 
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Hovoříte o  záchranné síti, můžete být kon-
krétnější?
Jde celkem o šest subjektů či projektů působí-
cích v naší městské části. Jedním z nich je Pro-
jekt mobilní sociální služby realizovaný spol-
kem Naděje. Ten zajišťuje s  podporou radnice 
pravidelnou sociální pomoc lidem bez přístřeší 
na dvou stanovištích, kam si lidé chodí pro léky, 
jídlo, oblečení a  různé poradenství. Vše je pro-
pojeno s prací našich kurátorek, které s jednotli-
vými klienty řeší jejich konkrétní problémy. 
Využíváme také terénní službu zajišťovanou 
kurátorkami v  doprovodu příslušníků Policie 
ČR. V tomto případě jde o pravidelná, rozsáhlá 
šetření na území městské části zaměřená na vy-
hledávání a  zprostředkování kontaktu s  oso-
bami bez přístřeší. Tato součinnost umožňuje 
motivovat tyto lidi k vyřízení osobních dokladů, 
zajištění bydlení, vyřízení sociálních dávek, pod-
pory při hledání zaměstnání a podobně.

Dalším článkem v záchranné síti je Azylový dům 
pro muže – K  srdci klíč, který nabízí možnost 
bydlení pro potřebné. Je garancí cílené motiva-
ce mužů k řešení jejich situace, šancí na vyřešení 
problémů díky individuálnímu plánu pro každé-
ho klienta, navazující péči kurátorek, dává mož-
nost přivýdělku, posílení pracovních návyků při 
vykonávání veřejně prospěšných prací a  další. 
Už od roku 2010 také funguje Organizační slož-
ka MČ Praha 6 „PRO 6“, prostřednictvím které 
MČ provádí aktivní politiku zaměstnanosti.

Existuje nějaký typ spolupráce s nemocnice-
mi a podobnými zařízeními?
Ano, a také patří k už zmiňované záchranné síti. 
Konkrétně už několik let existuje úzká spoluprá-
ce kurátorek se sociálními pracovnicemi huma-
nitární služby Ústřední vojenské nemocnice. 
Tato spolupráce předchází sociálnímu vylouče-
ní pacientů a  zajištuje návaznost sociální péče 

na péči zdravotní. Díky tomu se podařilo překle-
nout tíživou životní situaci desítek lidí. 

Péče o lidi propuštěné z výkonu trestu má jis-
tě svá specifika, jak s nimi pracujete?
Ve spolupráci s Vazební věznicí Praha – Ruzyně 
máme nastavený model kvalitní, kontinuální 
péče pro osoby propuštěné z  výkonu trestu. 
Propuštěným je zajištováno zaměstnání, bydle-
ní, pomoc při splácení exekučních pohledávek, 
překonávání krizových situací, odborné pora-
denství a další. Kurátorky spolupracují s odsou-
zenými ještě před jejich propuštěním, vytváří 
se tak vztah důvěry. Tento model je i  účinným 
nástrojem boje proti recidivě. 
Dobře funguje spolupráce s úředníky Probační 
a  mediační služby ČR a  sociálním podnikem 
– Dismas – Kavárny bez předsudků, kde mají 
propuštěné osoby možnost pracovat. 

red

Nejstarší jubilantka Prahy 6 
oslavila 105 let
V pondělí 10. ledna oslavila narozeniny patrně nejstarší obyvatelka Prahy 6 paní Marie Hana Fej-
farová. V  jejím rodném listu najdeme rok 1911. Narodila se v témže roce, kdy Marie Curie-Sklo-
dowská získala Nobelovu cenu za objev radioaktivních prvků, téhož roku inženýr Jan Kašpar pod-
nikl historicky první dálkový let v Čechách – z Pardubic do Velké Chuchle. 
Většinu svého života prožila na Hanspaulce, v současnosti je jejím domovem stacionář na Cho-
dově. Profesně se tato dodnes čilá a příjemná dáma věnovala matematice - ta jí podle jejích slov 
pomáhala trénovat mozek. Jejím manželem byl význačný český kardiolog Zdeněk Fejfar, zástupce 
české vědy u Mezinárodní lékařské organizace. Společně se svým manželem rádi cestovali. A sama 
paní Fejfarová dodnes –  je-li to možné – cvičí, a protože umí velmi dobře francouzsky, není pro 
ni ani dnes problém přečíst si francouzské noviny či knihu. Fejfarovi děti neměli, ale ani po smr-
ti manžela paní Marie Hana sama nezůstala. Obklopila se těmi, které má ráda a se kterými jí je 
i v tomto úctyhodném věku dobře.  

Vážená paní Fejfarová, gratulujeme Vám a přejeme co nejvíc zdraví. 
red

CVIČENÍ PRO SENIORY 
PRAHY 6
Nezbývají Vám peníze na  pravidelné zdravot-
ní cvičení? Doporučujeme vám informovat se, 
zda vaše zdravotní pojišťovna oceňuje zdravot-
ní cvičení finanční podporou. V  kladném pří-
padě můžete získat doklad o své účasti přímo 
od cvičitelů Senior fitnes:

 FTVS UK Jose Martiho 31, cvičitelka Jitka 
Hlaváčková, v úterý 11.00–12.00
	Tatran Střešovice, Sibeliova 368, cvičitel 
Jan Šiml, v  pondělí 10.00–11.00 a  ve  čtvrtek 
14.00–15.00
	Sokol Dejvice, Bubenečská ul. 181, cvi-
čitelka RNDr.  Marcela Borgesová, ve  čtvrtek 
9.00–10.00 a 10.00–11.00
	Místní úřad Suchdol, Suchdolské nám. 3, 
cvičitel Mgr. Arnošt Böhm, v úterý 13.30–14.30
	ZŠ Hanspaulka, Sušická 29, cvičitelka Karo-
lína Fomenková, v pondělí 10.00–11.00
	Gymnázium Jana Keplera, Parléřova 2, cvi-
čitelka Ing. Jana Lipská, v úterý 15.00–16.00
	KC Průhon, Socháňova 27, cvičitelka Irena 
Maxinová, v pátek 9.00–10.00
	DDM, U Boroviček 650, cvičitelka Irena Ma-
xinová, pondělí 10.00–11.00
	Stadion mládeže, Na Kotlářce 1, cvičitelka 
Eva Šimonková, v pondělí 10.00–11.00
	TJ Sokol Liboc, Ruzyňská 55, cvičitelka Pet-
ra Holubová, čtvrtek 10.00–11.00
	V  Kulturáčku na  Bílé Hoře, Ke  Kultur-
nímu domu 14, cvičení na  židlích s  Irenou  
Maxinovou,v úterý 10.00–11.00.

Nejste-li ještě našimi cvičenci, může se stát 
náš program pro vás programem preven-
ce pro zdraví roku 2016. Kontakt na naše 
stránky www.seniorfitnes.cz 
nebo mail: seniorfitnes@seznam.cz 
(Mgr. Vladislava Suchanová)
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RADNICE SI PŘED KONCEM ROKU 
ZADALA PRŮZKUM, KTERÝ ZJIŠŤOVAL, 
JAK VNÍMAJÍ OBYVATELÉ MĚSTSKÉ 
ČÁSTI ROK PO VOLBÁCH ŽIVOT V PRA-
ZE 6. SBĚR DAT A ANALÝZU PROVÁDĚ-
LA SPOLEČNOST MINDBRIDGE CON-
SULTING. 

Cílem projektu bylo hodnocení spokojenosti 
občanů s dílčími aspekty života v Praze 6, po-
vědomí o činnosti a plánech radnice. Průzkum 
vznikal dotazníkovou formou v ulicích Prahy 6 
ve  dnech 30. listopadu až 5. prosince loňské-
ho roku. Odpovídalo celkem 850 respondentů, 
kteří se vyjadřovali mimo jiné k míře spokoje-
nosti s  prací radnice, úrovni informovanosti, 
podpoře chystaných projektů, spokojenosti 
s  rozsahem zdravotnických služeb, ale napří-
klad i k tomu, co považují za největší problémy 
městské části. 

Následující text přináší orientační údaje 
o závěrech výzkumu:

SPOKOJENOST S RADNICÍ
Více než čtyři z deseti obyvatel Prahy 6 se do-
mnívají, že radnice nyní funguje lépe, než tomu 
bylo před rokem (součet „výrazně“ a „mírně“ se 
zlepšil). 39 % občanů, tedy přibližně stejný 
podíl, se domnívá, že se situace nezměnila. Po-
ciťované zhoršení deklarovalo pouze 5 % 
oslovených (součet „mírně“ a „výrazně“ se zhor-
šil). Zbylých 13  % nebylo s to odpovědět. 

CO JE NEJVÝZNAMNĚJŠÍM 
ZDROJEM INFOMACÍ O DĚNÍ 
V PRAZE 6
Nejčastěji informace čerpají z  časopisu Šest-
ka, který jako zdroj uvedlo 83 % respondentů. 
Přibližně polovina oslovených pak informace 
o dění v Praze 6 čerpá od lidí z okolí a z televize. 
39 % obyvatel pak jako zdroj informací využívá 
oficiální web Prahy 6 a  36 % noviny. Nejméně 
efektivní se zdá být setkávání radních s občany. 
Ti z respondentů, kteří čtou časopis Šestka, jej 

hodnotí velmi pozitivně, nejčastěji známkou 
1 či 2. V  celku pak časopis Šestka dotazovaní 
zhodnotili průměrnou známkou 1,61. 
U  hodnocení webu Prahy 6 již respondenti 
byli mírně kritičtější, čemuž odpovídá celko-
vá průměrná známka 1,68. I  přesto se jedná 
o  pozitivní hodnocení webových stránek 
 Prahy 6.
Pokud si měli respondenti zvolit, jaký způsob 
informování o  dění v  Praze 6 by jim nejvíce 
vyhovoval, pak v souhrnném vyjádření nejvíce 
preferují časopis Šestka, s výrazným odstupem 
následovaný webem Prahy 6. 

PŘEHLED O PROJEKTECH 
V PRAZE 6 
Pouze 21 % respondentů (součet „rozhodně“ 
a „spíše“ ano) soudí, že má přehled o hlavních 
projektech chystaných Prahou 6. Šlo o subjek-
tivní samohodnocení respondenta. Top pro-
jektem z  pohledu obyvatel Prahy 6 je dostav-
ba Vítězného náměstí, kterou by „rozhodně“ 
a „spíše“ uvítalo 72 % respondentů.

VÝZKUM „ROK PO VOLBÁCH“ 
SONDUJE NÁZORY OBYVATEL Připravil Jiří Mareček

Znalost starostů MČ
Vzpomete si na jméno starosty Vaší městské části?

Z celkového vzorku 950 Pražanů uvedlo správně jméno starosty své městské části pouze 16 % respondentů. Výrazně vyšší úspěšnost 
zaznamenali voliči, kteří uvedli správné jména ve 29 % případů. Potvrzuje se, voliči se více zajímají o dění v MČ. Z obyvatel Prahy 6 uvedlo 
správně jména starosty 19 % dotázaných, pakliže bychom se podívali pouze na odpovědi voličů, tak toto číslo na roste na 27 %. Uvedené 
hodnoty relativně odpovídají celopražskému průměru, neboť mírné rozdíly je možné vysvětlit statistickou odchylkou.
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Velmi podobné podpoře se dále těší revitaliza-
ce hřišť a revitalizace Dejvické ulice, pro něž se 
vyslovilo shodně přibližně 68 % dotázaných. 
Bezmála 70 % obyvatel Prahy 6 pociťuje nedo-
statek parkovacích míst v této lokalitě. Nejvíce 
nespokojeni s  počtem parkovacích míst jsou 
obyvatelé Veleslavína, Vokovic a  Bubenče, 
Hradčan. 

VLIV TUNELOVÉHO 
KOMPLEXU BLANKA 
NA DOPRAVU NA VÍTĚZNÉM 
NÁMĚSTÍ
Nejméně pocítili změnu obyvatelé Střešovic 
a  paradoxně Dejvic. Naopak největší vnímání 
nárůstu dopravy deklarovali respondenti z Ve-
leslavína, Vokovic (kteří ke  svým cestám mo-
hou využívat dopravní bod Vítězného náměstí) 
a Břevnova. 
Respondenti, kteří zaznamenali zvýšení dopra-
vy, by jako řešení dané situace nejvíce prefe-
rovali vybudování nového obchvatu Vítězného 
náměstí propojením ulic Evropská a Svatovít-
ská. Každý pátý respondent by upřednostnil 
vybudování podchodů pro chodce na místo 
stávajících přechodů na  Vítězném náměstí. 
V  podstatě stejný podíl dotázaných by situa-

ci řešil rozšířením ulice Generála Píky o  jeden 
jízdný pruh v každém směru. Zbylé tři  varianty 
měly jen minimální podporu. Přibližně pětina 
respondentů se nedokázala mezi  alternativa-
mi rozhodnout. 

DOTAČNÍ PROGRAMY PRAHY 6 
Jak se ukázalo, znalost dotačních programů 
vypisovaných radnicí Prahy 6 je poměrně níz-
ká. Nejvyšší deklarovanou znalost vykázal 
program Zdravá Šestka (u  kterého však re-
spondenti mohli mít „nápovědu“ v samotném 
názvu programu), kterou mezi dotační progra-
my Prahy 6 zařadilo 59 % dotázaných. 

KULTURNÍ VYŽITÍ V PRAZE 6 

Nejvyšší míru nespokojenosti s  nabídkou kul-
turního vyžití deklarovali respondenti mlad-
ší  25 let a  taktéž respondenti se základním 
 vzděláním. 

ROZSAH SLUŽEB PRO 
SENIORY V PRAZE 6 
Většina, tedy 63 % respondentů, se vyjádřila 
v tom smyslu, že rozsah služeb pro seniory je 
dostatečný.

SPOKOJENOST S BYDLENÍM 
V PRAZE 6  

Naprostá většina obyvatel Prahy 6 je s  bydle-
ním a životem v této městské části spokojena. 

CO NEJVÍCE CHYBÍ 
Nejvíce obyvatelům Prahy 6 scházejí nákupní 
možnosti, a  to jak v podobě většího nákupní-
ho centra, tak i v podobě nákupů zboží denní 
potřeby. 
Zde se projevuje specifický charakter Pra- 
hy 6, na  jejímž území se v  současnosti nena-
chází žádné velké nákupní centrum, vyjma OC 
Šestka, které však leží na  samém okraji Pra- 
hy 6, a pro řadu obyvatel Prahy 6 tudíž nepřed-
stavuje vhodnou variantu. 

ZNALOST STAROSTŮ 
MĚSTSKÝCH ČÁSTÍ 
Z celkového vzorku 950 Pražanů uvedlo správ-
ně jméno starosty své městské části pouze 
16 % respondentů. Z  obyvatel Prahy 6 uvedlo 
správně jméno starosty 19 % dotázaných. Uve-
dené hodnoty relativně odpovídají celopraž-
skému průměru, neboť mírné rozdíly je možné 
vysvětlit statistickou odchylkou. 

Co nejvíce chybí v jednotlivých čtvrtích Prahy 6

Pokud se podíváme, co nejvíce chybí obyvatelům jednotlivých částí Prahy 6, pak najdeme některé významné rozdíly. Nákupní možnosti zboží 
denní potřeby nejvíce chybějí obyvatelům Veleslavína a Vokovic, Střešovic a Břevnova. Větší nákupní centrum naopak nejvíce postrádají 
obyvatelé Dejvic. Možnosti kulturního vyžití nejvíce chybí respondentům z Liboce a Ruzyně a parkovací místa pak v největší míře postrádají 
dotazovaní z Bubenče a Hradčan a taktéž z Dejvic.
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ROMAN MEJSTŘÍK / ANO
Průzkum veřejného mínění pro-
váděný s  dostatečným vzorkem 
respondentů může být vždy příno-
sem. Poukáže na  změny v  náladě 
obyvatel, preference v jejich potře-

bách ve vztahu k městské části a na další aspekty, 
které jsou pro vedení města určitě užitečné. Jsem 
rád, že práce radnice za uplynulý rok je přijímána 
vcelku pozitivně. Naprostá většina obyvatel Pra-
hy 6 lokalitu svého bydliště neplánuje změnit, cítí 
se zde bezpečně, je spokojena s možnostmi vyžití 
ve volném čase a 91% obyvatel hodnotí kladně 
chování a práci úředníku MČ. Zároveň průzkum 
samozřejmě poukázal na  místa, která je třeba 
zlepšit a  tedy řešit prioritně, např. dlouhodobě 
diskutovaná otázka parkování na Praze 6. 

MARIÁN HOŠEK / KDU-ČSL
Nejdůležitější zprávou průzkumu 
je sdělení většiny našich občanů, 
že se jim v  Praze 6 žije dobře, že 
by se nechtěli přestěhovat jinam, 

že se cítí bezpečně. Dobře hodnotí dostupnost 
zdravotní a  sociální péče, možnost kulturního 
vyžití nebo trávení volného času. Také potěší, 
že průzkum převážně pozitivně hodnotí prá-
ci samotného úřadu a  práci nově nastoupivší 
politické reprezentace. Po roce je sice předčas-
né dělat účet, ale je to zavazující. Zajímají se 
zejména o  dostavbu Vítězného náměstí, stav 
dětských hřišť nebo o situaci na poliklinice Pod 
Marjánkou. Nejvíce ovšem  občany trápí parko-
vání a dopravní zátěž po otevření Blanky. Jsou 
to také témata, která rada městské části řeší 
nejčastěji, i když nemá v rukou kouzelný prou-
tek, aby se situace okamžitě změnila.  

JIŘÍ LÁLA / ODS
Amatérsky zpracovaný prů-
zkum veřejného mínění byl zce-
la zbytečným plýtváním peněz 
z  obecního rozpočtu. Byl plný 

předvídatelných odpovědí i  účelových inter-
pretací, které měly demonstrovat spokojenost 
občanů. Ukázal, že značné procento obyvatel 
nepociťuje po roce vládnutí nové koalice roz-
díl. Přes slibovanou „otevřenost radnice“ lidé 
nemají přehled o  plánovaných projektech. 
V  době moderních technologií je nejlepším 
zdrojem informací časopis Šestka, který však 
více jak třetině dotázaných nechodí. Průzkum 
se dotazoval i na stranické preference, kde se 
ukázalo, že TOP 09 významně ztratila podpo-
ru voličů. Těší mne, že jsou občané s životem 
v  Praze 6 spokojeni, vedení radnice se ale 
nemá čím chlubit.

JAN LACINA / STAN
Drtivé většině obyvatel (88 %) 
se v Praze 6 líbí. Lidé se tady cítí  
bezpečněji než jinde v  Praze 
(80 % pro Prahu 6 versus 64 % 

pro pražský průměr). O  dění v  Praze 6 se do-
zvídají z  měsíčníku Šestka (82 %), který právě 
drží v  ruce, i  když si nejsem úplně jistý, zda ji 
dokážou odlišit od komerční konkurence (Vaše 
Šestka, Naše Šestka). Mladým lidem do  25 let 
schází atraktivní kulturní nabídka a  všem bez 
ohledu na věk větší nákupní centrum (centra). 
Potěšující je mimořádná spokojenost občanů 
s  fungováním úřadu (otevírací doba, chování 
recepčních, pasy, občanky, ověřování doku-
mentů apod.). Nepřekvapí, že odstěhovat se 
chce určitě jen jeden člověk ze sta. A hodně lidí 
si za poslední rok pochvaluje zlepšení komuni-
kace s radnicí. To je celkem solidní vizitka.  Při 

Výsledky průzkumu: Praha 6 rok po volbách

MILOŠ BALABÁN / ČSSD
Méně výzkumů a  více přímé 
komunikace s  občany. Zadání 
z „Šestky“ o  tom, co pro vás vy-
plývá ze závěrů výzkumu hodno-

tícího práci radnice rok po volbách, je zvláštní. 
Jedná se totiž především o věc vládnoucí koa-
lice. Po přečtení výsledků výzkumu konstatuji, 
že zjištěné skutečnosti „neobjevují Ameriku“, 
o většině problémů se na radnici dobře ví.  Ne-
stačila by analýza zpracovaná ÚMČ? Jen dou-
fám, že výzkum nemá být návodem, jak se mají 
radní méně setkávat s  občany – je to vyhod-
noceno jako nejméně efektivní zdroj komuni-
kace. Opak je pravdou a potvrzuje to i četnost 
setkání v minulém volebním období.  Určitě ale 
potěší stoupající preference ČSSD. Díky za  ně 
občané!  

JAN SLÁDEK / SZ
Jako sociolog profesí výzkum 
vítám. Jako politik méně – radši 
bych si byl býval poslechl od rad-
ních, co za  rok udělali. To se ne-

stalo, pokusy opozice toto zařadit do programu 
neprošly. I  komunikaci s  občany a  sdruženími 
začala radnice až nedávno. Výzkum nepřinesl 
mnoho překvapivého. Metodologicky nezvyk-
lé je ptát se na to, koho kdo volil – po roce. Zku-
šenost je taková, že odpovědi jsou zkreslené. 
K tomu zmatečně prezentovat volební model, 
to nebylo šťastné. Doporučil bych zveřejňovat 
dotazník i data a další výzkumy dělat tak, aby 
šly počítat časové řady, tedy část otázek opa-
kovat. Periodicita dva tři roky.

HELENA BRIARDOVÁ / KSČM
Je jistě důležité vědět, co si o  si-
tuaci v  obci myslí její obyvatelé, 
ale není pro to nutné platit agen-
tuře za  provedení průzkumu. 

A po pouhém prvním roce, kdy se dokončovaly 
dlouhodobé projekty předchozích garnitur, se 
nezjistí, zda jsou občané spokojeni s prací nové-
ho vedení.
Průzkum jen potvrdil, že občané nemají přehled 
o projektech, že by uvítali více služeb pro senio-
ry, že v ulicích Prahy 6 je málo parkovacích míst 
a  chybí velké nákupní centrum. To ovšem pra-
covníci obecního úřadu dávno vědí z osobních 
jednání s občany. Pokud ale vedení radnice teď 
začne odstraňovat tyto nedostatky, nebyl prů-
zkum tak úplně marný.

ONDŘEJ KOLÁŘ / TOP 09
Průzkum, jehož cílem bylo zjistit 
spokojenost obyvatel Prahy 6 
s  kvalitou života v  této městské 
části, přinesl na  jedné straně 
euforii, na  druhé straně zděše-

ní. Proč? Potvrdilo se, že Praha 6 je oblíbená, 
bezpečná a čistá, její obyvatelé jsou spokojeni 
a z velké části by neměnili. Potvrdilo se i to, že 
radnice pracuje nadprůměrně dobře a  lidé se 
nesetkávají na našem úřadě s nepochopením. 
To je pro mě výborná zpráva a všem kolegům, 
kteří pro Prahu 6 pracují, za to upřímně děku-
ji. Zděšení (a předesílám, že zbytečné) naopak 
průzkum vyvolal u politiků. Volební preferen-
ce prezentované v závěru věští propad něko-
lika stran na hranici volitelnosti, naopak jiným 
stranám průzkum přisoudil výsledky jako z říše 
snů. Nervózní z toho byly oba tábory, já říkám, 
že není důvod k  panice. Průzkum jen kopíru-
je celostátní výsledky a  jednoduše dokazuje, 
že lidé politiku nevnímají až tak samozřejmě 
a bezprostředně, jak si politici myslí a rozlišo-
vání mezi jednotlivými úrovněmi politiky a ve-
řejné správy nám ještě pořád dělá problémy. 
Mně osobně nechává průzkum zcela klidným, 
nepropadám panice, nesnažím se uzavírat 
předvolební koalice jako někteří kolegové (či 
konkurenti), věnuji se své práci. A  ještě jed-
nou – všem, kteří mohou za  to, že Praha 6 je 
skvělým místem k životu, na dálku symbolicky 
připíjím a volám „BRAVO!!!“

vší obezřetnosti k výzkumům veřejného míně-
ní. Zlepšit musíme urychleně informovanost 
o chystaných velkých projektech radnice.
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Co vás přivedlo k tomu, že jste se v mládí za-
čal věnovat umění? Máte umělecké kořeny?
Tatínek hrál na  housle a  maminka krásně zpí-
vala. Táta však ze mě chtěl mít zahraničního di-
plomata, což byl jeho neuskutečněný sen. Cítil 
jsem se být jako každý kluk spíše van Goghem.  
Nakonec vyhrál kompromis. Dohodli jsme se 
s tatínkem tak, že umělcem mohu být vždycky, 
ale k životu je třeba také logického uvažování, 
které si mohu osvojit na architektuře.

Věnoval jste se někdy profesi architekta? 
I když jsem nic nepostavil a neumím malovat, 
snad bych se uplatnil v  týmu jako koncepční 
vizionář a dobrý ideový architekt. 

V kolika letech jste začal hrát na svůj první 
nástroj? 
Ve třinácti letech mi věnoval zaprášenou kyta-
ru odněkud ze sklepa můj strýc, pražská potáp-
ka a milovník jazzu. Byla to stará česká gibson-
ka s  extrémně vysoko postavenými strunami, 
které se nedaly zmáčknout. V  té době začaly 
vycházet brožurky o původu blues, o českých 
big bandech, hrálo slavné a  jedinečné Studio 
5, jež jsem s uchem na skle poslouchal v kavár-
ně Štvanice, v klubu Vltava nebo na Střeleckém 
ostrově. Bývaly to zlaté doby, kdy kytaristé hráli 
potichu a citlivě. Mám dodnes v uchu jazzová 
sóla a při hraní myslím jako saxofonista. 

Po  absolutoriu architektury na  ČVUT jste 
v roce 1971 začal studovat FAMU – obor re-
žie. Kde se zrodil tento impuls? 

Viděl jsem svět filmově a  dodnes mám stří-
hané sny.Toulal jsem se s  půjčenou kamerou 
na  péro, dokonce jsem zkoušel i  warholovský 
pochod s  kamerou noční krajinou. Částečně 
jsem se chtěl vyhnout vojně, ale také mě pro-
vokovala přestylizovaná česká nová vlna. Vábi-
lo mě vrátit hranému filmu zpět kus opravdo-
vosti, což byla iluze. 

Kteří kantoři vás vedli v hlavním předmětu 
režie? 
V  našem ročníku Karla Smyczka, Karla Ková-
ře, Jirky Drašnara a  Luby Velecké nás střídavě 
vedli (spíš ignorovali, protože měli dost svých 
angažmá) Jan Matějovský, František Filip, Jaro-
slav Hužera, Vladislav Delong, Jiří Sequens a An-
tonín Kachlík. Přijímal mě ještě Evald Schorm 
s Elmarem Klosem, za studenty seděla v komi-
si Agnieszka Hollandová. Evald Schorm musel 
záhy školu z politických důvodů opustit. Nako-
nec jsem skončil u Jaroslava Balíka, jenž mi dal 
z absolventského filmu trojku a vypoklonkovali 
mě. V odborných teoretických předmětech jsme 
měli mnohem důstojnější zastoupení kantorů, 
než v praktických filmových – například Otakara 
Vávru, Václava Mencla, Radovana Lukavského, 
Karla Hogera, Mikyho Kučeru a Jana Kučeru.

Jak byste charakterizoval tehdejší FAMU? 
Škola v té době teprve hledala svůj sekernický 
stranický styl, kterého naštěstí nikdy nedosáh-
la. Kupodivu jsme si mohli dělat, co jsme chtěli. 
Profesory jsme téměř neviděli a  práce jsme si 
sami korigovali ve střižně. Poté musely samo-

zřejmě projít konečným schválením. Cítil jsem 
se tam velice svobodně. 

V době studií na FAMU jste již profesionálně 
vystupoval jako hudebník? 
Ano, celou dobu jsem chodil do školy s obava-
mi, kdy se to provalí a vyhodí mě. Měl jsem však 
velké štěstí, že estébáci, školní svazáci, ani pro-
fesoři ještě zřejmě nechodili na folk, takže jsem 
mohl natočit povídku Oty Pavla Smrt krásných 
srnců. Pak jsem si ani neškrtl.

Vladimír MERTA

OTEC ZE MNE CHTĚL 
MÍT DIPLOMATA
PŮVODNÍ PROFESÍ ARCHITEKT. PŘESTO SE STAL VLADIMÍR 
MERTA JEDNOU Z IKON ČESKÉHO FOLKU, DO NĚJŽ VNESL 
„POETICKO-PROTESTNÍ“ AKCENT. BĚHEM LET SE LET DOSTAL 
K FILMOVÉ REŽII, SCÉNÁRISTICE... TENTO UMĚLECKÝ 
MULTITALENT A PŘEDEVŠÍM SYMBOL ALTERNATIVNÍHO 
HUDEBNÍHO ŽÁNRU, SE 20. LEDNA STAL SEDMDESÁTNÍKEM. 
A TO JE DŮVOD, PROČ ČTENÁŘŮM ŠESTKY PŘINÉST 
ROZHOVOR PRÁVĚ S TUTO OSOBNOSTÍ. 
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Po  absolutoriu této školy jste napsal scé-
nář k  filmu Opera ve  vinici, jehož režie se 
vzápětí ujal Jaromil Jireš. Tvořil jste hlavní 
role příběhu přímo pro Josefa Kemra a Jana 
Hartla, kteří je poté skutečně hráli? 
Při psaní scénáře jsem u postavy studenta žur-
nalistiky myslel na  Jana Hartla. Moje zbožné 
přání bylo, abych si tento film mohl i sám zreží-
rovat. Vrcholila nejtvrdší doba normalizace, kdy 
si na Barrandově uvědomili, že musí utáhnout 
šroub. Točili jsme tedy pod přímým dohledem 

předsedkyně barrandovské stranické buňky, 
jinak originální a  filmu oddané, ing.  Nejedlé. 
Byl jsem nakonec rád, že dramaturg Makovička 
oslovil Jaromila Jirešese, který angažoval ka-
maráda a ryzího člověka Honzu Hartla a Josefa 
Kemra. Hráli nejen o  lidovém géniu Františku 
Hřebačkovi z  Mikulčic, ale o  všech Fanoších 
světa, což ten film strašně povzneslo. Původní 
verzi scénáře jsem měl prodchnutou různými 
alegorickými narážkami, které pochopitelně 
při realizaci musely zmizet. 

Připravil Jakub Horváth / Zdroj fotografií: Jakub Horváth

VLADIMÍR MERTA 
* 20. ledna 1946 

Vystudoval architekturu na ČVUT( diplom 
1971) a poté filmovou a televizní režii 
na FAMU (diplom 1976). Během studia archi-
tektury začal skládat vlastní písně. První desku 
vydal v roce 1969, další publikační možnost 
měl silně omezeny represivní politikou 
režimu. S přestávkami vystupoval, publikoval 
a tvořil vlastní filmařské projekty. Během osm-
desátých let psal a režíroval animované filmy. 
Věnuje se filmové, divadelní a scénické hudbě 
a zhudebňování poezie. Je aktivním členem 
OSA a zakládajícím členem Evropského kultur-
ního klubu. Vydal školu hry na harmoniku 
a kytaru a několik zvukových nosičů. V sou-
časné době patří mezi nejvýraznější interprety 
improvizované hudby na pomezí žánrů. 
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V  roce 1983 jste natočil animovaný krátko-
metrážní snímek František Nebojsa podle 
předlohy Jana Wericha a  v  roce 1988 jste 
zkomponoval hudbu k jeho další animované 
pohádce Lakomá Barka. V čem Vám konveno-
vala jeho tvorba? Mělo to určitou souvislost 
se skutečností, že Jan Werich byl, podobně 
jako vy, za normalizace vnímán jako symbol 
odporu vůči tehdejšímu režimu? 
Jan Werich byl úžasný a nenahraditelný herec. 
Dovedl ztvárnit vynikajícím způsobem jak opi-
lého Ira, tak i vypočítavého ruského šlechtice. 
Jeho výkony se nedají vůbec srovnat s  tím, 
co jsem já mohl nabídnout s  kytarou. Došlo 
ke  šťastné a  nevysvětlitelné shodě okolností. 
Ačkoliv jsem měl zakázáno veřejně vystupo-
vat s  písničkami, barrandovský Krátký film mi 
přidělil hudbu k  animovanému večerníčku, 
které jsem později i  režíroval. Pomáhala mi 
spolužačka střihačka Magda Sandersová a také 
Petr Skoumal. Jednou po půlnoci se ozval, jest-
li bych nesložil nějakou hudbu k večerníčkům 
za  něj, prý už jich má plné zuby. Naštěstí se 
v „Kraťasu“ tehdy nevyskytoval žádný osvícený 
estébák, který by si potřeboval „žehlit kariéru“, 
nebo byli jasnozřiví a tušili, že jim to v budouc-
nu projde bez problémů. 

Který hudební skladatel vás oslovoval 
v mládí a který dnes? Jakou hudbu rád po-
sloucháte? 
V  mládí jsem chodil na  Munclingera, fascino-
vala mě erudice, skromnost a láskyplná pozor-
nost, která prýštila z Petra Ebena. Z desek jsem 
znal Jana Klusáka, Klementa Slavického a Miro-
slava Kabeláče. Obdivoval jsem cembalová sóla 

Zuzany Růžičkové a  starou hudbu Alessandra 
Scarlattiho a Claudia Monteverdiho. Souběžně 
jsem objevil neworleanské jazzové kořeny, kte-
ré k nám soustavně a neúnavně přinášel Pavel 
Klikar, jenž dovedl úžasně propojit improvizaci 
barokní s improvizací jazzovou. Nyní mi hodně 
dává tvorba Miloše Štědroně, Petra Kotíka, ko-
morní soubory Pavel Haas Quartet, gambista 
Wagner nebo cellista Jiří Bárta. Nejvíce kupuji 
desky Collegia 1704.

Věnovat se tolika profesím najednou 
a  všechny dělat dobře není jednoduché.  
Jak jste řešil jejich rovnováhu?
Slyším jako saxofonista, vidím jako filmař a hra-
ju na  kytaru. Všechny ty profese se můžou 
trochu vzájemně inspirovat a  ovlivňovat, což 
najdete v  dějovosti nebo obraznosti někte-
rých písní. Co se týče architektury, dodnes čtu 
odborné časopisy, chodím na výstavy a vidím 
lidské osudy v  kamenných stavbách. Zkrátka 
vzdělance v sobě člověk nezabije.

Čím se zabýváte v  současné době a  co při-
pravujete do budoucna? 
Máme velké štěstí, že nakladatelství Galén Lu-
bomíra Houdka nad námi rozevřelo ruku a sle-
duje naši současnou společnou tvorbu v  triu 
s Honzou Hrubým a Ondrou Fenclem. Momen-
tálně se pilně učím hrát na veškeré instrumen-
ty, které mám doma na  zdi - na  violu, gambu, 
violoncello, citeru, mandolínu, fujary, flétny 
a saxofony. Moje „vyběhané kytarové prsty“ mě 
už nechtějí pustit duchovně dál.  Všechny nové 
nástroje však přede mne staví nové úkoly, kdy se 
nemohu spolehnout na prstoklad, ale musím jít 

zpět do původní hudební vize. Moje příští deska 
bude mít lehce samožerský název „Merta sobě“. 
Představím v  ní rekonstruované staré nástroje, 
na  něž doma amatérsky pižlám v  tajné naději, 
že se tak propracuji ke svým vlastním kořenům. 

Jak dlouho bydlíte v Praze 6 a jak se vám tu 
líbí? 
Přestěhoval jsem se od rodičů z Prahy 7 do malé 
kolonie Na  kocourkách před dobrými třiceti 
lety. Fascinuje mě blízkost zachované zeleně, 
téměř anglická krajina Bílé hory a  Šáreckého 
údolí. Jako věrný lyžař letohrádku Hvězda dá-
vám několik podnětů a  návodů, jak nahrnout 
sníh na běžecké stopy, aby se nám minimálně 
trojnásobně prodloužila lyžařská sezóna. 

Co vám na životě tady vadí?
Nechápu, proč tak bohatá čtvrť, která pořádá 
monstrózní hlučné akce typu Kabátů, nedbá 
více o cyklisty. Po nákladné  rekonstrukci tram-
vajové tratě Vozovna Střešovice-Petřiny zmi-
zely cyklopruhy na úkor zúžení a nebezpečně 
nepřehledných šikan a  cyklisté jsou ohroženi 
na životech. To je opravdu na žalobu! Levné cizí 
peníze byly narychlo a nesmyslně vyhozeny je-
nom proto, aby se utratily. Mizí sociální ohledy 
a  citlivost k  místům. Jako čerstvý střešovický 
starousedlík jsem chodil velmi rád hrát do do-
mečků okrašlovacího spolku Medáci ve Starých 
Střešovicích. Úžasná společnost pamětníků, al-
ternativní mládeže a tvůrčích bytostí sedávala 
u  ohně a  dvojice bezdomovců Čížek a  Čížek 
hrála divadlo. Tato místa získal a  nečinností 
poničil v rámci nějakého pseudoprivatizačního 
projektu kdosi nepovolaný a krásná setkávání 
zanikla. Praha 6 se zbavila jedné sociální vrstvy 
a  přiklonila se k  boháčům a  bezduchým mili-
onářům, kteří bezostyšně a beztrestně bourají 
staré památkově chráněné domy. 

Jakub Horváth
Pochází z  muzikant-
ské rodiny. Vystudoval 
Konzervatoř Jaroslava 
Ježka ve  hře na  trub-
ku, studoval zde také 
skladbu. V  současné 
době studuje na  filo-

zofické fakultě Masarykovy univerzity pod 
Ústavem hudební vědy obor Sdružená 
uměnovědná studia. Několik let byl členem 
Big Chess Bandu Václava Kozla. V  součas-
né době se věnuje tvorbě scénické hudby 
a  působí jako hlavní varhaník v  kostele sv. 
Norberta v Praze na Ořechovce a jako klaví-
rista v předních pražských hotelích. Věnuje 
se také publikační činnosti se zaměřením 
na český film a divadlo a pravidelně mode-
ruje besedy pro pražské seniorkluby, kam si 
nejčastěji zve přední české herce. 
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HISTORIE – TRADICE

MASOPUST 
BÝVAL I MEDVĚD
MASOPUST PŘEDSTAVUJE  STAROU 
FOLKLÓRNÍ TRADICI. V PRAZE 6 
JE DNES JEJÍM NEJZNÁMĚJŠÍM 
STRÁŽCEM AGILNÍ SPOLEK BŘEV-
NOVSKÝCH ŽIVNOSTNÍKŮ. NA ÚNOR 
PŘIPRAVIL JIŽ 22. ROČNÍK BŘEVNOV-
SKÉHO MASOPUSTNÍHO  PRŮVODU. 

Navazují na  starou místní historii, kdy ulicemi 
procházel, tehdy od svaté Markéty, průvod dů-
stojných živnostníků se symboly jejich řemesel 
a obyvatel ve „staročeských“ krojích. 
Kdy probíhala sezóna plesů a karnevalů, konaly 
se sokolské šibřinky, spolky a další organizáto-
ři se předváděli v  nejlepším světle. Nebyla to 

kdysi pouze tamní doména, dělo se tak jinde 
po  Praze a  po  Čechách i  Moravě. Záznamy 
o masopustních rejích, spojených s hodováním 
a – pitím, jsou u nás dochovány již ze 13. století. 

Vlastně „až“, vždyť pro starší časy podobné pí-
semnosti prostě chybí. Břevnovští náleží k těm, 
kdo dávnou radost vzkřísili a  každoročně s  ní 
těší sebe i všechny návštěvníky. Přímočarý Voj-
těch Slavníkovec, iniciátor vzniku tamního sta-
roslavného kláštera, prý přitom za  svých časů 
nepřímo usiloval o  opak. Jednou se tak zlobil 
na  rozverné Čechy, že v  zemi úplně zakázal 
krčmy. Později prý dalo hodně úsilí dosáhnout 
zrušení zákazu. Skutečná prohibice ale nejspíš 
tenkrát v  Čechách nebyla. Předkové asi těžili 
z  neexistence map, navigací a  řádné komuni-
kační sítě a ze schopnosti uvařit doma ledaco. 
Ani nekvalitní picí medovina, doufejme, neničí 
zrak a  život. Následky budou asi jiného dru-
hu… Pozdější mravokárci vystupovali přímo 
proti rozpustilostem o  masopustu, ale ten žil 
dál. Až v baroku  začaly tradičním formám kon-
kurovat zvláštní taneční zábavy - reduty, zprvu 
ve společnosti, která se označila za „lepší“.  
Masopust není církevní svátek. Pouze bylo jeho 
třídenní jádro vloženo do dnů předcházejících 
Popeleční středě, kterou začíná čtyřicetidenní 
půst před Velikonocemi. Pohyblivé datum Ve-
likonoc tak rozpohybovalo i  termín těchto ra-
dovánek. Pokud se týká předchozích dnů a ce-
lého průběhu, existuje spousta regionálních 
„výhodných“ úprav a  jejich názvů. Tak čtvrtek 
před masopustní nedělí býval nazýván „tuč-
ným“ – „tučňákem“ a člověk měl tehdy jíst a pít 
co zmohl, aby prý byl celý rok při síle.
O  „masopustní neděli“ se obědvalo vydatně, 
ale ženy už asi byly jednou nohou u muziky, ko-
nala se na návsi nebo v hospodě. Tancovalo se, 
vystupovali i  kejklíři, často až do  rána. V  pon-

dělí zas, v mnoha vsích ale jen ženatí a vdané. 
Mladí snad zatím chystali masky na úterní slav-
ný průvod maškar. Základ tvořily masky tradič-
ní, mezi nimi medvěd přezdívaný často rovnou 
Masopust, vedený medvědářem na řetězu. Prů-
vod konal „obchůzky“ domů, kde bylo krátké 
hoštění. A pak na muziku!
O  půlnoci hudebníci „pochovali“ basu, jinde 
byl pochováván Bacchus. Nastal  konec veselí. 
Ráno na  popeleční středu nikdo nechtěl chy-
bět v  kostele. Odcházel z  něj s  popelečným 
znamením na čele. 
Dnes se k  nám masopust vrací. Zima v  jeho 
průběhu často vrcholí, přesto doufáme, že její 
úplný konec se již nachyluje. Po vzdalujícím se 
kalendářním zahájení roku se blíží jeho „teplá“ 
část. Těšme se na ni a ty, Masopuste, buď zdráv!

KrB

Masopustní maškara.

Ve starém Břevnově.

Břevnovská ulice, Tejnka.
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Masopustní průvod 
na Bělohorské ulici.
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PLÁNOVANÉ PROJEKTY

ROZSÁHLÉ DOSTAVBĚ AREÁLU 
PETYNKA, JIŽ PŘIPRAVUJE MĚSTEM 
ZŘIZOVANÁ SPOLEČNOST SNEO,  BY 
MĚLA PŘEDCHÁZET ARCHITEKTONIC-
KÁ SOUTĚŽ. POŽADUJÍ TO ZASTU-
PITELÉ ZELENÝCH, KTEŘÍ K TÉMATU 
18. LEDNA VYDALI OFICIÁLNÍ TISKO-
VOU ZPRÁVU. 

Společnost SNEO však rozhodla, že vybere jed-
nu z  již existujících dvaadvaceti studií, vypsání 
soutěže by podle jejího vyjádření totiž zaháje-
ní dostavby významně zdrželo a znamenalo by 
další výdaje.   
„Praha 6 plánuje velkorysé rozšíření volnočaso-
vého areálu Petynka. Vedle současného venkov-
ního koupaliště by měl přibýt krytý bazén, zimní 
kluziště, restaurace a parkovací dům. Ačkoli jde 
o jednu z finančně nejnáročnějších priorit vede-
ní radnice, projekt se zatím připravuje bez pro-
jednání s veřejností a způsobem, který vzbuzuje 
pochybnosti. Zelení požadují představení plánu 
veřejnosti a architektonickou soutěž podle pra-
videl České komory architektů,“ uvádějí ve svém 
prohlášení zastupitelé za Stranu zelených.
„Dostavba areálu Petynka je jasnou prioritou 
vedení radnice. Přípravy této akce trvaly mnoho  
let a  22 projektových dokumentací stálo té-
měř 10 milionů korun. V  nadcházejícím obdo-
bí dojde k  finalizaci přípravných prací a  poté 
k  výstavbě krytého bazénu. Občané Prahy 6 si 
nezasloužídalší mnohaleté odklady. Naprosto 
nerozumíme volání Strany Zelených podalších 
studiích, které znamenají další vyhazování fi-
nančních prostředků. Stejně tak nechápeme 
jejich volání po „informacích“. Zástupce Strany 
Zelených byl místopředsedou dozorčí rady Sneo 
a. s. a měl přístup ke všem informacím. Je nutno 
zdůraznit, že v minulých osmi letech byl členem 
dozorčí rady rovněž zástupce Strany zelených 
Petr Hrdina. Za  toto období mohl zajistit bo-
hatou informovanost všech zastupitelů a obča-
nů. Času a prostředků na to měl dostatek, na od-
měnách zinkasoval částku vysoce přesahující 
1 milion korun. Závěrečná studie má odborně 
vyhodnotit všechny technickéaspekty. Cílem 
není uzavření vizualice projektu,“ konstatoval  
zástupce starosty Jaromír Vaculík (TOP 09).

Na dostavbu Petynky existuje už 22 studií
„Představenstvo akciové společnosti SNEO vy-
hlásilo na počátku měsíce ledna 2016 veřejnou 
zakázku malého rozsahu na  zpracovatele „Shr-

nující dispoziční a kapacitní studie dostav-
by sportovně-rekreačního areálu Petynka“. 
Tento krok byl projednán ve  všech orgá-
nech společnosti, včetně dozorčí rady, ješ-
tě za přítomnosti zástupce Strany zelených, 
který byl místopředsedou dozorčí rady, a je 
v  souladu se Střednědobým strategickým 
plánem, který rovněž schválila Rada měst-
ské části Praha 6, při výkonu působnosti 
valné hromady. Výstupem studie bude 
shrnutí existujících 22 (!) dosavadních stu-
dií na  dostavbu areálu (včetně řady archi-
tektonických řešení), zahrnutí požadavků 
ze Střednědobého strategického plánu 
a  zahrnutí poznatků získaných v  uplynu-
lém roce od  provozovatelů srovnatelných 
areálů v  SRN a  ČR,”  argumentují v  tiskové 
zprávě vydané v reakci na požadavek Zelených 
představitelé společnosti Tomáš Jílek, předseda 
představenstva, a Petr Macháček, místopředse-
da představenstva. 
Společnost zvolenou strategii obhajuje mimo 
jiné tím, že vypsání nové architektonické soutě-
že by znamenalo více než roční zdržení projek-
tu. „Zvolená cesta šetří veřejné prostředky, vždyť 
na dosavadních 22 studií bylo vynaloženo bez-
mála 10 milionů korun bez jakéhokoliv praktic-
kého výsledku, bez jakéhokoliv přiblížení zahá-
jení stavby,” píše ve  svém vyjádření společnost 
SNEO. Další, tedy 23. soutěž by podle mínění 
vedení společnosti skončila neefektivním vyna-
ložením finančních prostředků a  nekonečnými 
diskuzemi.

Zelení vytýkají nedostatek informací
„Investice do  Petynky v  odhadované výši 170 
milionů korun má rada městské části uvedenu 
v  programovém prohlášení jako svoji prioritu. 
Začátek projektových prací však vykazuje řadu 
zásadních nedostatků,“ tvrdí zelení. Radnici 
a  společnosti SNEO vytýkají například to, že 
o  záměru modernizace dosud nebyly zveřej-
něny ucelené informace. Radnice s  veřejností 
nekonzultovala rozsah a  zaměření moderniza-
ce areálu a práce na projektu začaly způsobem, 
který vylučuje architektonickou soutěž.  Zájemci 
mají na podání nabídky 21 dnů, přičemž fyzická 
prohlídka areálu se koná jen 9 dnů před koncem 
lhůty pro podání nabídek. SNEO přitom poptá-
vá nejlevnější nabídku s  nejrychlejší realizací, 
kvalita architektonického provedení zadavatele 
nezajímá.
„Rada Prahy 6 opakuje chyby svých předchůd-
ců – ideový záměr takto velkého projektu ne-

projednala s  veřejností, zpracovatele projektu 
hledá podezřelým způsobem a  jasno není ani 
ve  financování projektu,“ komentovala situaci 
zastupitelka Prahy 6 Petra Kolínská.
Zelení proto požadují okamžité zrušení veřejné 
zakázky na projektové práce, projednání rozsa-
hu modernizace areálu v zastupitelstvu a na ve-
řejném slyšení a vyhlášení architektonické sou-
těže podle pravidel České komory architektů,“ 
uvádí tisková zpráva zelených.

Názory nesjou jednotné
„Rozšíření provozu areálu Petynka považuje 
ČSSD za  jednu z  priorit Prahy 6. Krytý bazén 
a  další objekty v  areálu musí být vybudovány 
co nejrychleji bez zbytečných uměle vyvoláva-
ných odkladů. Proto považujeme jednoznačně 
za nejvhodnější způsob využití již dříve zpraco-
vaných studií a známých zkušeností z výstavby 
a provozu obdobných zařízení.  Investice tohoto 
druhu je jednoznačně obecně prospěšná inves-
tice," reaguje na  požadavek zelených René Pe-
kárek, zastupitel za  ČSSD. „Modernizace areálu 
Petynka zcela jistě není pouze o vypsání archi-
tektonické soutěže. Petynka má obrovský roz-
vojový potenciál, který však vyžaduje obrovské 
investice a  rozhodně nezaručuje v  budoucnu 
provozní zisk. Rozvoj areálu musí být postaven 
na reálných potřebách občanů Prahy 6, pro kte-
ré je zejména určen, a na dlouhodobé vizi radni-
ce, kterou ovšem nyní neznáme." říká zastupitel 
za  ODS Ondřej Balatka. „Považuji za  alarmující, 
že se vytváří nová koncepce rozvoje Petynky 
bez předchozího projednávání v zastupitelstvu 
městské části a bez spoluúčasti veřejnosti na její 
tvorbě," dodává Ivan Hrůza, zastupitel za KSČM.       

red

Chystá se dostavba areálu Petynka, 
zelení žádají vyhlášení soutěže
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VOLNÝ ČAS

OTVÍRÁME
JIŽ V BŘEZNU!

šenkovna

šenkovna

V novém roce, nová restaurace

Moderní restaurace originální koncept pivovaru Gambrinus
Tankové pivo Gambrinus a ostatní piva Plzeňského pivovaru,  jídla české i mezinárodní kuchyně, denní 
nabídka poledního menu, vnitřní kompletně nový interiér (75 míst, včetně salonku), venkovní krytá zimní 
zahrada (35 míst).  Makovského 1334, Praha 6 – Řepy (dříve „U naftaře“)

INZERCE

PRODEJ BYTŮ
733 113 113
www.rezidenceruzyne.cz

k nastěhování květen 2016
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SPOLKY A OBČANSKÉ INICIATIVY 

Opuštěná usedlost ŠATOVKA v Šáreckém údolí 
se po Novém roce stala nečekaným předmětem 
zájmu jak radnice, tak i místního spolku a oby-
vatel. Do chátrající vily se k nelibosti radnice na-
stěhovali a vzápětí se z ní odstěhovali squatteři. 
V minulosti radnice zvažovala do Šatovky umís-
tit ambiciózní projekt alzheimerovského centra, 
nyní má na  revitalizaci Šatovky zpracovány 3 
studie, které však neřeší objekt v kontextu údolí.
 
Na lednové schůzi spolku se sešli zástupci radni-
ce, místní obyvatelé i squatteři. Z úst místosta-
rosty p. Vaculíka zazněl záměr radnice opravit 

Od  působení komise (KÚR) očekáváme přede-
vším to, že se jejími doporučeními bude řídit 
Rada městské části. Důležitá je i názorová kon-
zistence komise, která by neměla svá doporu-
čení měnit v závislosti na  změnách politických 
poměrů na  radnici. Stejně tak by KÚR neměla 
selhávat při ochraně veřejného zájmu. Vývoj 
v  několika probíhajících projektech na  území 
Břevnova však vzbuzuje pochybnosti.
Příkladem, kdy se RMČ neřídila jednoznačným 
doporučením KÚR, je „Rezidence Radimova” 
v místě bývalé restaurace Vinička - malebného 
domku z  doby starého Břevnova. Jeho bídný 
technický stav má vyřešit demolice a novostav-
ba. Právě její podoba již byla několikrát od roku 
2013 na  KÚR  diskutována a  vždy odmítnuta, 
podle komisařů se do místa jednoduše řečeno 
nehodí, na obtíž je zvl. „střešní“ část s „kubusy”. 
KÚR demolici připouští za  podmínky schvá-
lení projektu novostavby. Přesto se v tichosti 
(s  vy užitím „oznámení veř. vyhláškou”) rozbíhá 
územní řízení a novostavba je za přitakání kan-
celáře architekta (KA) umístěna. 
Vážné pochybnosti budí změna postoje KÚR 
k navrhované zástavbě mezi ulicemi Talichova 
a Ve Střešovičkách. Komise se záměrem stavby 
bytového domu Talichova nejprve v září 2015 

Stránka spolků a občanských iniciativ Prahy 6
Tato stránka Šestky publikuje autorské texty spolků, občanských sdružení a iniciativ Prahy 6. Příspěvky zasílejte na spolky-redakce@praha6.org.

Co dál se ŠATOVKOU

Komise pro územní rozvoj naším pohledem

Letem světem
SNEO vyhlásilo výběrové řízení na studii 
rozšíření koupaliště Petynka. Zlí jazykové 
tvrdí, že v projektu je i umělá vlna pro  
4 surfaře, ale těžko říct, když řízení je ne-
veřejné.  Do komise dopravní doputoval 
návrh na zjednosměrnění některých ulic. 
Jako vždy bez projednání s občany.  
 Obyvatelé Břevnova volají o pomoc pro-
ti hluku a exhalacím z Patočkovy „magist-
rály“.  V pořadu Z metropole v ČT se mlu-
vilo o bourání vil na Špejcharu – překážejí 
administrativnímu molochu Letná Office 
Park. Radní Smutná opakuje, že je chce 
zachovat. Možná k demolici nakonec ne-
dojde, dříve totiž spadnou samy.  Demo-
lici dvou domů v Bubenči (Gotthardská 4 
a Wolkerova 7) se brání místní občané 300 
podpisy pod peticí.  Další vila v Bubenči 
půjde k zemi, v ul. Na Marně 12.  Naopak 
černé stavby v Liboci, na které upozorňuje 
místní o. s., stále stojí, bez reakce staveb-
ního úřadu.  Squatteři se odstěhovali ze 
Šatovky, bydlet zůstala dřevomorka.  
 Pražský chodec z naší pravidelné rubriky 
nazul běžky a brázdí oboru Hvězda. Zpět 
přijede na jaře.
Stalo se něco podobného u vás? Pište 
na spolky-redakce@praha6.org

jednomyslně nesouhlasila, aby jej po  menších 
úpravách v lednu 2016 doporučila k  realizaci. 
Stalo se tak přesto, že při počátečním posuzo-
vání projektu KÚR navrhla Radě MČ vyzvat hl. 
m. Prahu k získání předmětných pozemků, aby 
bylo zachováno pěší propojení ulic Talichova 
a  Ve  Střešovičkách a  zamezena výstavba. To 
radnice neudělala, i  když důvody, které vedly 
k odmítnutí projektu v dotčené lokalitě, se ne-
změnily a trvají.  
Třetím želízkem v břevnovském ohni je Radimo-
va 50. KÚR již dříve přesvědčila developera, že 
mohutné esíčko na  místě dožilého objektu se 
nehodí, nyní navrhovanou hranatici požadovala 
snížit o 2 patra na úroveň okolí. A totéž do územ-
ního řízení převzala i  KA, avšak stavební úřad 
z  tohoto požadavku vykličkoval mírným posu-

nem domu k Radimově a posouzením s výškou 
tamější zástavby. Nu, web projektu s  mottem 
genius loci starého Břevnova láká na ranní kávu 
s výhledem na celou Prahu.
Do jaké míry zohledňují KÚR a odbor výstavby 
v úvahu kumulativní dopad navrhovaných sta-
veb na kvalitu života v dané lokalitě? V případě 
realizace všech projektů, které komise v uvede-
né části Břevnova doporučila, přibude v násle-
dujících 2 letech na  tomto nevelkém území se 
stávající hustou zástavbou několik dalších by-
tových domů. To vše v místě, které výrazně po-
ciťuje negativní důsledky otevření tunelového 
komplexu Blanka. Pokud se jedná o posuzování 
záměrů investorů na území Prahy 6 obecně, ne-
dostatečná informovanost veřejnosti o  staveb-
ních záměrech investorů trvá. Občané jsou tak 
v případě schválených projektů mnohdy stavěni 
před hotovou věc. Zda je tato situace v souladu 
s deklarovanou otevřeností radnice, nechť las-
kavě posoudí sám čtenář. 
Eduard Metela, spolek Talichova, Jirka Škvor, 
Praha 6 ztrácí tvář

co nejrychleji objekt na  byty a  využití přileh-
lých pozemků řešit až později ve  spolupráci 
s  investorem. Spolek Šárecké údolí je přesvěd-
čen, že nelze provést rychlou rekonstrukci bez 
zvážení účelu celého území, a navrhuje zapojit 
veřejnost i odborníky a nalézt optimální náplň 
pro Šatovku formou participačního projektu. 
Usedlost Šatovka a navazující plochy jsou totiž 
jedinou významnou nemovitostí v  Šáreckém 
údolí, která je v majetku MČ a má výrazný po-
tenciál – poloha na křížení cest a v těžišti údolí 
dává možnost vytvořit zde atraktivní místo pro 
zastavení při procházce údolím či pro rekreační 
a volnočasové aktivity obyvatel Prahy 6.
Jarka Koňaříková, spolek Šárecké údolí

Místostarostka Smutná, zodpovědná za územní rozvoj Prahy 6, na schůzce s občanskými inici-
ativami informovala, že radnice začne od investorů vyžadovat souhlas se zveřejněním vizuali-
zací plánovaných staveb. Mohl by tak být vyřešen dlouhodobý problém, kdy je přístup k vizu-
alizacím odmítán s poukazem na ochranu autorských práv. Tento slib vítáme a jeho naplnění 
považujeme za nezbytný krok na cestě k větší transparentnosti radnice.
Michal Chylík, Zelený Břevnov, o. s.

Více informací pro občany!

Nová podoba 
Viničky.
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VOLNÝ ČAS

FK Dukla Praha spustila v prosinci stránky fotbalových kempů v no-
vém kabátě. V  létě 2016 se koná již 6. ročník letních fotbalových 
kempů. „Rádi přivítáme všechny fotbalové hvězdičky bez ohledu 
na klubovou příslušnost,“ vyzývá všechny malé fotbalisty manažer-
ka kempů Marie Sůrová. 

Na kempech se všichni můžou 
těšit nejen na  nové fotbalové 
dovednosti, ale také na  ne-
všední zážitky. Připravené jsou 
hry v  přírodě, celokempová 
klání, utužování kolektivu, roz-
voj týmového ducha a  spolu-
práce a mnoho dalšího.
Pro letní prázdniny je vypsáno 
šest turnusů pro všechny malé 

fotbalisty a  fotbalistky nejen z  naší republiky. Pobytové kempy mají čtyři 
turnusy a konají se v osvědčeném areálu Green Valley v Chotýšanech. Pří-
městské kempy pořádáme dva a poprvé se budou konat na Julisce.

Letní fotbalové kempy FK 
Dukla Praha opět i v Praze 6

I. turnus Chotýšany, 3.–8. 7. 2016

II. turnus Chotýšany, 10.–15. 7. 2016 (polovina turnusu je vyhrazena 
pro děvčata)

III. turnus Chotýšany, 17.–22. 7. 2016

IV. turnus Chotýšany, 24.–29. 7. 2016

V. turnus Juliska, 1.–5. 8. 2016

VI. turnus Juliska, 8.–12. 8. 2016
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DOBROČINNÁ VÝSTAVA ODKRYJE PODMOŘSKÝ SVĚT

Ve středu 3. února v 15 hodin se v Křížové chodbě Staroměstské radnice otevře 
veřejnosti dobročinná výstava 190 velkoformátových fotografií, odhalující 
divákům udivující podmořský svět. Výstava potrvá do 5. března a vyvrcholí aukcí, 
jejíž výtěžek půjde na dobročinné účely.
„Akce je koncipována jako nadační a neziskový projekt – jednotlivé fotografické 
obrazy budou na  konci výstavy prodány nejvyšší aukční nabídce a  veškerý 
výtěžek věnován Nadačnímu fondu Českého rozhlasu Světluška,“ říká k  výstavě 
Pavel Dupal.
Autory snímků jsou profesionální i amatérští fotografové čeští i zahraniční, kteří 
se vzdali nároku na honorář. Podrobnější informace je možno nalézt na stránkách 
www.podmorskysvet.cz.

(P. D., red)

KULTURA 2016/2
Podpora kulturních programů, které reflektují potřeby obyvatel v  oblasti 
kultury a nabízejí pestré možnosti kulturního vyžití pro různé cílové skupiny 
vyváženě a nediskriminačně.
 Jednoleté dotace v oblasti kultury pro období květen – prosinec 2016 
  Víceleté dotace v  oblasti kultury zahájené v  období květen – prosinec 

2016, trvající do konce roku 2019

Rozdělovaná částka: 2 000 000 Kč
Maximální částka na projekt: 500 000 Kč
Maximální částka na žadatele: 500 000 Kč
Žádosti o dotaci odevzdávejte od 5. do 13. března
Školení pro žadatele: 16. 2. od 9 hodin 
Způsobilí žadatelé: 
- fyzické osoby
- právnické osoby
- příspěvkové organizace 

AKTIVNÍ ŠESTKA
Podpora pravidelné činnosti sportovních a volnočasových organizací pra-
cujících s dětmi a mládeží do 26 let na území městské části Praha 6 pro rok 
2016 (v loňském roce pod názvem Sport dětem).

Rozdělovaná částka: 4 000 000 Kč
Maximální částka na projekt: 500 000 Kč
Žádosti o dotaci odevzdávejte od 5. do 13. března
Školení pro žadatele:
9. 2. od 17 do 19 hodin pro žadatele v oblasti sportu
11. 2. od 17 do 19 hodin pro žadatele v oblasti volnočasových aktivit
Způsobilí žadatelé: 
- subjekty s působností na území MČ Praha 6
-  subjekty vykonávající pravidelnou činnost v oblasti sportu a volnočaso-

vých aktivit
- subjekty s minimální členskou základnou 20 osob do 26 let
-  fyzické i právnické osoby, mimo příspěvkových organizací, církví, politic-

kých stran

Více na www.praha6.cz
Kontakt: Mgr. Romana Vylitová, odbor školství, kultury a sportu, 
Čs. armády 23, Praha 6, tel. 220 189 510, rvylitova@praha6.cz.

Městská část vyhlašuje dotační 
programy pro rok 2016

Městská část Praha 6 

zve širokou veřejnost na debatu 
o kamerovém systému, která se uskuteční dne
16. února od 17 hodin v 6. patře budovy 
Úřadu městské části Praha, Československé 
armády 601/23, Praha 6.
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1. 2. 2016  od 16.00 do 20.00 hod.

1. Africká x Alžírská 

2. Africká x Etiopská

2. 2. 2016  od 16.00 do 20.00 hod.

1. Tobrucká - parkoviště

2. Horoměřická x Vostrovská

3. 2. 2016  od 16.00 do 20.00 hod.

1. Nad Šárkou x Na Kuthence

2. Vostrovská x Na Pernikářce

4. 2. 2016  od 16.00 do 20.00 hod.

1. Nad Šárkou x Na Beránce

2. Soborská x Nad Šárkou (tenis.kurty)

8. 2. 2016  od 16.00 do 20.00 hod.

1. V Šáreckém údolí před č. 84/1444

2. V Šáreckém údolí - Žežulka

9. 2. 2016  od 16.00 do 20.00 hod.

1. Horoměřická x K Vršíčku

2. V Šáreckém údolí x V Podbabě

10. 2. 2016  od 16.00 do 20.00 hod.

1. V Sedlci proti č. 9/23

11. 2. 2016  od 16.00 do 20.00 hod.

1. Kladenská x Nám. Bořislavka

2. U Dejvického rybníčku x Na Rozdílu

Z úřední desky
UMÍSTĚNÍ VELKOOBJEMOVÝCH 
 KONTEJNERŮ V ROCE 2016
Odbor ochrany prostředí Magistrátu hl. m. Pra-
hy v  roce 2016 zorganizoval sběr objemného 
odpadu z  domácností pomocí velkoobjemo-
vých kontejnerů (dále jen VOK). 

Akci zajišťuje a hradí odbor ochrany prostředí 
MHMP z rozpočtu hl. m. Prahy (z paragrafu pre-
vence vzniku odpadů), kontakt na jeho pracov-
níka je Ing. Janda, tel. 236 004 263.  

●  VOK bude přistaven v určeném termínu pou-
ze na max. 4 hodiny

●  po celou dobu odborná obsluha bude moni-
torovat jeho naplňování odpadem, evidovat 
počty návozů a zodpovídat za čistotu vysbí-
raného odpadu

●  VOK je určen pouze pro občany hl. m.  Prahy

DO KONTEJNERU LZE ODKLÁDAT:
Starý nábytek, koberce a linolea, zrcadla, umy-
vadla, vany a WC mísy, staré sportovní náčiní, 
autosklo a kovové předměty.

DO KONTEJNERU NELZE ODKLÁDAT:
Do  kontejneru je zakázáno  odkládat živnos-

tenský odpad, nebezpečný odpad (např. au-
tobaterie, zářivky, barvy, rozpouštědla, mo-
torové oleje a  obaly od  nich), bioodpad (tzn. 
veškerý rostlinný odpad), stavební odpad, dále 
pak pneumatiky, elektrospotřebiče, televizo-
ry a  PC monitory, počítače, lednice, mrazáky 
a sporáky. 

Další informace získáte na odboru dopravy 
a  životního prostředí (Jana Drechselová) 
tel. číslo 220 189 402.

GYNEKOLOGIE
MUDr. Vlasta Stádníková bude 
od 1. 1. 2016 ordinovat v nových 

prostorách lékařského domu 
v Kunraticích. 

Adresa: K Libuši 57, 
148 00, Praha 4 – Kunratice 

Tel.: 607 037 172, www.ambicare.eu

        ČISTÍRNA ODĚVŮ A PEŘÍ

Platby kartou ANO.                                          Přijďte nás vyzkoušet.
Věrnostní karty ANO                                                                               www.gemastars.cz

 OC ŠÁRKA V PASÁŽI NAPROTI LÉKÁRNĚ.
     AKCE - SLEVA 15% NA LYŽAŘSKÉ OBLEČENÍ
     A BUNDY.   AKCE PLATÍ DO KONCE ÚNORA.
               Výtah z ceníku: košile 1ks 49 nad 10 ks 45, 
  apretace 49, impregnace 49. Koberce již od 149/m2.
    Zajišťujeme i úpravy a opravy oděvů a textilií.
         OTEVŘENO: Po-Pá 8:00-19:00, So 9:00-18:00.

INZERCE

15. 2. 2016  od 16.00 do 20.00 hod.

1. Dělostřelecká x Slunná

2. Dělostřelecká x Spojená

16. 2. 2016  od 16.00 do 20.00 hod.

1. Cukrovarnická x U Laboratoře

2. Macharovo nám.  

17. 2. 2016  od 16.00 do 20.00 hod.

1. Sibeliova x Na Hubálce (před zeď č. 23)

2. Pod Novým lesem x Nový lesík

18. 2. 2016  od 16.00 do 20.00 hod.

1. U Vojenské nemocnice x U III. baterie

2. Na bateriích u č. 27

22. 2. 2016  od 16.00 do 20.00 hod.

1. Střední x Pod Petřinami

2. nám. Před bateriemi x U V. baterie

23. 2. 2016  od 16.00 do 20.00 hod.

1. Na Okraji x Krásného

2. Ve Střešovičkách x Pod Andělkou

24. 2. 2016  od 16.00 do 20.00 hod.

1. Radimova u nákupního střediska

2. Na Petynce (proti autobazaru)

25. 2. 2016 od 16.00 do 20.00 hod.

1. Pod Dvorem – u železniční tratě

2. Stamicova x Brixiho

29. 2. 2016  od 16.00 do 20.00 hod.

1. Heyrovského náměstí (u obchodu)

2. Nad Alejí x Šantrochova

1. 3. 2016  od 16.00 do 20.00 hod.

1. Brunclíkova x Nad Alejí

2. Na Větrníku x Dusíkova

2. 3. 2016  od 16.00 do 20.00 hod.

1. Zeyerova alej x Nad Alejí

2. Na Okraji x Na Větrníku

3. 3. 2016  od 16.00 do 20.00 hod.

2. Sestupná x V Domcích

3. Na Petřinách x Křenova

7. 3. 2016  od 16.00 do 20.00 hod.

1. Nad Hradním potokem x Potoční

2. Parléřova x Myslbekova

8. 3. 2016  od 16.00 do 20.00 hod.

1. Libocká-na chodník u zast.MHD směr Petřiny

2. Pod Drinopolem x Mládeže

9. 3. 2016  od 16.00 do 20.00 hod.

1. Liborova x Šlikova

2. Anastázova – parkoviště u Patočkovy ul.  

10. 3. 2016  od 16.00 do 20.00 hod. 

1. Kopeckého x Pod věží-vozov.před 5/2309

2. Bělohorská x Kochanova

Omlouváme se, ale v minulém čísle došlo k tiskové chybě, kdy byla nesprávně uvedena data přistavení kontejnerů. Platí informace uveřejněné na webu.
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Od 1. ledna 2016 je možné po-
dat žádost o vydání cestovního 
pasu a  převzít vyhotovený do-
klad na  kterémkoliv obecním 
úřa du obce s  rozšířenou pů-
sobností. (Dříve bylo možné jen 
v místě trvalého byd liště.) Vydá-

vajícím úřadem uvedeným na novém dokladu 
bude ten obecní úřad, u kterého občan podal 
žádost o vydání cestovního pasu. V případě, že 
občan využije možnosti převzít si cestovní pas 
na  jiném úřadu, zaplatí  sto korunový správní 

poplatek. Tento správní poplatek bude vybí-
rán při převzetí cestovního pasu. 
Těm, kteří potřebují urychleně vycestovat 
do zahraničí, se na žádost vydá ve lhůtě do šes-
ti pracovních dnů cestovní pas s biometrickými 
údaji s platností na deset let, občanům mlad-
ším 15 let s dobou platnosti na pět let. V těchto 
případech bude možné hotový doklad převzít 
pouze v místě podání žádosti. Správní popla-
tek za  vydání cestovního pasu s  biometrický-
mi údaji do šesti dnů činí 4000 Kč, pro občany 
mladší 15 let 2000 Kč.

Z  důvodu zimního období budou v  obdo-
bí leden–březen 2016 provozovány  mobilní 
sběrné dvory Unhošťská, Aritma, Zličínská 
a Radimova pouze 1x za 14 dní, vždy v sobotu 
od 10.00 do 14.00 hod. Po celou dobu bude 
na  místě zajištěn dozor ze strany dodava-
telské firmy. Na  místě budou osazeny opět 
jak  kontejnery na  směsný, tak  na  biodpad. 
Prosíme občany, aby  využívali dobu přistave-
ných kontejnerů a neodkládali na místa odpad 
před a po ukončení provozní doby mobilních 
sběrných dvorů. 
Případná změna bude uveřejněna nejen 
na  webových stránkách, ale i  v  měsíčníku 
Šestka. Do  kontejneru je zakázáno odklá-
dat živnostenský odpad, nebezpečný odpad 
(např. autobaterie, zářivky, barvy, rozpouště-

dla, motorové oleje a obaly od nich), stavební 
odpad, dále pak pneumatiky, elektrospotřebi-
če, televizory a PC monitory, počítače, lednice, 
mrazáky a sporáky.
Prosíme občany, aby u  všech mobilních 
sběrných dvorů dodržovali třídění odpadu 
dle označení kontejnerů.

Vážení občané, 
v  zastoupení Městské části Prahy 6, investo-
ra výše uvedené akce, Vás informujeme o  za-
hájení prací na odstranění objektu bývalých jeslí 
ve vnitrobloku mezi ulicemi Vokovická a K Čer-
venému Vrchu. Jedná se o odstranění původní 
stavby včetně garáže, přilehlých zídek a oploce-
ní. Práce budou probíhat v únoru a březnu 2016. 
Při pohybu v blízkosti staveniště dbejte prosím 
zvýšené opatrnosti a dodržujte případné poky-
ny pracovníků stavby. Zároveň se tímto omlou-
váme za omezení způsobená pracemi a věříme, 
že odstranění stavby přispěje ke  zlepšení pro-
středí této lokality. 

Děkujeme za pochopení.
Tomáš Jílek, předseda představenstva SNEO, a. s.
 
Kontaktní osoba: Svatopluk Votrub 
tel. 724 681 393 
email: svotruba@sneo.cz

V NOVÝCH PROSTORECH                                          
POSILOVNA, SAUNA, SOLARIUM,

AEROBIC, PILATES, YOGA, ZUMBA
CARDIO, FUNKČNÍ, KRUHOVÝ TR.

PŘIJĎTE PO VÁNOCÍCH K NÁM
VÝHODNÉ PERMANENTKY

KOULOVA 15, PRAHA – 6, DEJVICE
V PROSTORÁCH HOTELU INTERNATIONAL

ZDARMA 1. VSTUP PŘI KOUPI  
PERMANENTKY S TÍMTO KUPÓNEM                                                                                                       

FITNESS - PODBABA

TEL: 296 537 838
WWW: FITNESS-PODBABA.CZ KUPUJEME STAROŽITNOSTI

TRADICE - JISTOTA

ZVEME VÁS K LASKAVÉ NÁVŠTĚVĚ!

1-antik_sestka_15:2-antik_sestka_1

TERMÍNY A PROVOZNÍ DOBA  
JEDNOTLIVÝCH MOBILNÍCH SBĚRNÝCH 
DVORŮ (LEDEN–BŘEZEN 2016): 

Unhošťská a Zličinská:
6. 2., 20. 2, 5. 3. a 19. 3.
Radimova a Aritma:
13. 2., 27. 2., 12. 3, 26. 3.

Novinky ve vydávání cestovních dokladů 

INZERCE

Oznámení o zahájení demolice 
bývalých jeslí ve Vokovicích

MOBILNÍ SBĚRNÉ DVORY 2016

STAVEBNÍ PRÁCE S KVALITOU 
GARANTOVANOU VAŠÍM SOUSEDEM

Provádíme opravy zdí, omítek, podlah, obkladů,  
sádrokartonů ap., případně obstaráme potřebnou 
dokumentaci. Podmínkou oboustranné spokojenosti  
je poctivá příprava a přesné zadání.

Váš soused

(malého rozsahu v Praze 6 a okolí)

GARANTUJEME Vám kvalitu provedené práce

Ing. Josef Kučera, stavební autorizovaný 
inženýr ČKAIT & t e a m,
José Martího 375, Praha 6 – Veleslavín
E-mail: ing.josefkucera@yahoo.com
Tel.: 602 638 660

NEGARANTUJEME Vám nízkou nereálnou cenu

Inzerce_J_Kucera.indd   1 12.01.16   11:44

Rozšiřte své jazykové 
znalosti a zasmějte se ! 
Denně na Poliklinice DAM, Praha-Petřiny

Přihlášky: 
tel. 721 130 615 | kurzy@seniorfitnes.cz

Angličtina  
pro studenty  

od 50 let

Odvoz starého nábytku 
na skládku
Stěhování všeho druhu. Vyklízení 
sklepů, bytů, pozůstalostí atd.
Naložíme a odvezeme cokoliv.  
Vše za rozumnou cenu.
Volejte: 773 484 056

kulturní servis

21 w w w. p r a h a 6 . c z

Servis a oznámení

Praha 6, Pelléova 10,
tel. 224 326 180,
e-mail: info@villapelle.cz,
www.villapelle.cz
Galerie otevřena:
út – ne 10–18.00 hod.
Kavárna otevřena:
pá – so 10 – 18.00 hod.
Spojení:
nedaleko od metra A – Hradčanská

Výstava: 
10. 4. – 19. 6.
MĚSTOSVĚT
Město a jeho svět v ilustraci pro děti
Výstava 16 významných českých ilu-
strátorů literatury pro děti. 
Výtvarná soutěž O nejkrásnější
obál ku knihy /www.villapelle.cz/
Tvůrčí dílny pro školy a školky
/objednávejte na dilny@villapelle.cz
nebo na tel.: 725 537 142/

Doprovodné programy
k výstavě:

2. 5. / 14:00 – 18:00
Mumraj v Městosvětě I.
Přijďte naslouchat čtení u Bibliobusu,
stavět ekosochy, vytvořit nejkrásnější
obálku knihy, nebo si natočit krátký
ani movaný film a zažít Ultrafun! 
5. 5. / 17:00
Emocionální zdraví dítěte a kampaň
Celé Česko čte dětem - beseda
6.5. / 10:00
Kreslírna s ilustrátorkou Míšou Ku-
kovičovou a dopoledne s Baobabem

Dejvická 38, Praha 6
Pokladna D S+H tel.: 224 316 784
Po 13.00–18.00 hod.
Út–Pá 9.00–14.00 a 15.00–18.00 hod.
Hrajeme-li v Praze je pokladna otevře -
na i o víkendu.
So/Ne 9.30–11.30 a 12.00–17.00 hod.
Hrajeme-li představení pro dospělé je
pokladna otevřena do 19.00 hod.
www.spejbl-hurvinek.cz

2. 5., 3. 5 ve 14,00 hod.
Hurvínkův popletený víkend
2. 5. v 16.30 hod.
Hurvínkův popletený víkend
3. 5. v 10.30 hod.
Hurvínkův popletený víkend
5. 5, 6. 5 a 7. 5. v 10.00 hod.
Hurvínkův popletený víkend
9. 5. a 10. 5. ve 14 hod.
Hurvínkův popletený víkend
9. 5. a 10. 5. v 16.30 hod.
Hurvínkův popletený víkend
12. 5., 13. 5., 14. 5. v 10.00 hod.
Hurvínkův popletený víkend
16. 5. a 17. 5. ve 14.00 hod.
Hurvínkův popletený víkend
16. 5. v 16.30 hod.
Hurvínkův popletený víkend
17. 5. v 10.30 hod.
Hurvínkův popletený víkend
19. 5., 20. 5. a 21. 5. v 10.00 hod.
Hurvínkův popletený víkend
23. 5. a 25. 5. ve 14.00 hod.
Jak s Máničkou šili všichni čerti
23. 5. a 25. 5. v 16.30
Jak s Máničkou šili všichni čerti
26. 5. a 27. 5. v 10.00 hod.
Jak s Máničkou šili všichni čerti
27. 5. v 19.00 hod.
Spejbl versus Drákula
28. 5. v 10.00 hod.
Hurvínek mezi osly
pro neslyšící a nevidomé
30. 5. ve 14.00 hod.
Hurvínek mezi osly

Srbská 2, Praha 6
Otevírací doba: 15.00–24.00
Rezervace@potrva.cz,
Tel. 222 963 707

5. 5. 19:00
Večer o Iránu – přednáška
6. 5. 19:00
Open Mic #84 host: Jan Burian
8. 5. 19:30
Terne Čhave, Koza na útesu (world
music, rock´n´roll, klezmer) 
12. 5. 19:00
Science Café Praha: O neurochirur-
gii Hosté: MUDr. Jan Klener, PhDr.
Lenka Krámská PhD.
13. 5. 18:00
Noc literatury – autorské čtení
14. 5. 19:30
Diane Cluck [usa] (anti-folk)
15. 5.19:30
See Through Dresses [usa], Zlato a
nafta [cz] (post-punk, shoegaze)
16. 5. 19:30
Kukui Trio (blues, acid jazz)
21. 5. 20:00
DOKINO – Cukr blog promítání
27. 5. 19:30
Kabaret Improvize – divadelní im-
provizace 
28. 5. 19:00
Koštování #12: Duhová je dobrá! –
Autorské čtení
31. 5. 19:30
Vin Blanc/White Wine [de] (synth-
punk)
3. 6. 19:00
Open Mic #85 host: Petr Vít
5. 6. 19:30
Exit Orchestra (experimental)

12.5. / 17:00
To je… Miroslav Šašek - přednáška
13. 5. / 18:00 – 23:00
Noc literatury v Městosvětě
Čtení v prostorách výstavy věno vané
kni ze v prostředí vily a zahrady.
16.5. / 14:00 – 18:00
Mumraj v Městosvětě II.
Ekoden s Agátiným světem, Sluníč-
kem a Mateřídouškou.
20. 5./ 17:00
Jak se dělá časopis Raketa — beseda
s nakladatelsvím Labyrint
21. 5./ 10:00
Kreslírna s ilustrátorkou Dagmar
Urbánkovou
26. 5./ 9:30
Babička a dědeček čtou dětem ve
výstavě
26. 5./ 16:00
Oslava Světového dne her
Vezměte svá vnoučata a děti a poměř-
te své herní schopnosti!
27.5./ 17:00
Křest nové knížky a beseda s ilu-
strátorkou Lucií Dvořákovou
28.5./ 17:00
Kreslírna s ilustrátorkou Anastasií
Stročkovou
30.5./ 14:00 – 18:00
Mumraj v Městosvětě III.
Zábavné odpoledne s kampaní Roste-
me s knihou, s Ententýky.cz, čtení do -
brovolníků, dílny animovaných fil mů
Ultrafun.

Koncert v galerii Villa Pellé:
11. 5. od 19:00
Hudební salon ve Ville Pellé
Koncertní vystoupení renomovaného
kanadského houslisty Atise Bankase
a českého klavíristy Norberta Hellera. 

V březnu oslavili
60 let společného života

Anna a Karel Veselí
Jarmila a Vladimír Šabatovi

50 let společného života
Ljuba a Stanislav Slavíkovi

Jitka a Ludvík Pelánkovi
V dubnu oslavili

60 let společného života
Stanislava a Jaroslav Mentbergerovi

55 let společného života
Dagmar a Stanislav Hamplovi

50 let společného života
Jaroslava a Jan Slabochovi

Praha 6 oslavencům blahopřeje

JUBILEA

K Brusce 5/208, 160 00 Praha 6
Tel.: 233 321 313
E-mail: info@piseckabrana.cz
www.piseckabrana.cz
Otevřeno: 13–19 hod.
Na výstavy vstup volný

Zátiší - Blízká setkání Josefa Hníka
Výstava velkoformátových černobí-
lých fotografií předního českého foto-
grafa Josefa Hníka. Výběr toho nej-
lepšího z několika fotografických cy -
klů, na kterých autor pracuje nepřetr-

žitě již 15 let. Vernisáž 5. května 2015
v 18 hodin zahájí akad. malíř Ivan Bu-
kovský a zahraje Jiří Stivín.
Saxofonové kvinteto
pod vedením Zdeňka Kašpara
Klasický jazz v neobvyklých variacích
s prolnutím klasické hudby - Jaroslav
Ježek, George Gerschwin, J. S. Bach
a další. 15. 5. v 17 hod. v rámci pro-
jektu Jazz Gate.
Hong Kong Guitar Ensemble
v Písecké bráně
Velký koncert Hong Kongského or-
chestru a Kytarového orchestru Char-
lotta z Prahy 6 v Písecké bráně v po-
ndělí 25. května od 18 hodin
Doktorfest 2015
Třetí ročník festivalu DOKTORFEST
ve dnech 29. a 30. května

Specializujeme se
na stěhovací služby

tel.: 776-459-886
www.stehovaninajednicku.cz
info@stehovaninajednicku.cz

INZERCE

ÚMČ Praha 6, živnostenský odbor oznamuje, 
že od  1. března 2016 bude písemnosti s  ad-
resou ohlašovny (tj. s  bydlištěm či sídlem  
Čs. armády 601/23, 160  00 Praha 6 tj) do-
ručovat sám dle ust. § 19 a  násl. zákona  
č. 500/2004 Sb., správní řád, ve znění pozděj-
ších předpisů. Písemnosti budou ukládány 
na podatelně úřadu, kde si je adresáti budou 
moci vyzvednout. Případné dotazy na tel. čís-
le 220 189 864, Mgr. Radek Košťál.
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DIVADLO SEMAFOR
Dejvická 27, Praha 6, www.semafor.cz,  
tel. 233 901 384, e–mail: vstupenky@semafor.cz
Začátky představení v 19 hod., pokud není 
uvedeno jinak.

10. 2.  Kdyby tisíc klarinetů
11. 2.  Nejveselejší tragédie v Česku
12. 2.  Čochtanův divotvorný hrnec
13. 2. 16:00 Co na světě mám rád
15. 2.  Osvobozené divadlo Semafor
16. 2.  Kytice
17. 2.  Kytice
18. 2.  Prsten pana Nibelunga
24. 2.  Kytice
25. 2.  Mam'zelle Nitouche
26. 2.  Čochtanův divotvorný hrnec
27. 2. 16:00 Kytice

HOSTÉ :
20. 2. 16:00 Návštěvní den u Miloslava Šimka 
22. 2.  Všechnopárty 
23. 2.  Všechnopárty 

DIVADLO SPEJBLA 
A HURVÍNKA
Dejvická 38, Praha 6 – Dejvice.  
tel. 224 316 784. www.spejbl-hurvinek.cz.

6. 2.  14:00 Jak s Máničkou šili všichni čerti
 16:30 Jak s Máničkou šili všichni čerti
7. 2.  10:30 Jak s Máničkou šili všichni čerti
 14:00 Jak s Máničkou šili všichni čerti
9. 2.  10:00 Jak s Máničkou šili všichni čerti
10. 2. 10:00 Jak s Máničkou šili všichni čerti
11. 2.  10:00 Jak s Máničkou šili všichni čerti
12. 2.  10:00 Jak s Máničkou šili všichni čerti
13. 2.  14:00 Hurvínkův popletený víkend
 16:30 Hurvínkův popletený víkend
14. 2.  14:00 Hurvínkův popletený víkend
 16:30 Hurvínkův popletený víkend
19. 2.  19:00 Drákula
20. 2.  14:00 Hurvínkovo přání
 16:30 Hurvínkovo přání
21. 2.  10:30 Hurvínkovo přání
 14:00 Hurvínkovo přání
23. 2.  18:00 Hurvínkovo přání – premiéra**
24. 2.  19:00 Dějiny
25. 2.  10:00 Hurvínkovo přání
26. 2.  10:00 Hurvínkovo přání
27. 2.  14:00 Hurvínkovo přání
 16:30 Hurvínkovo přání
28. 2. 10:30 Hurvínkovo přání
 14:00 Hurvínkovo přání

** Hurvínkovo přání (Martin Klásek, Ondřej Lážnov-
ský) – představení pro děti

DLABAČOV
KINO – DIVADLO – KAVÁRNA. Bělohorská 24, 169 01 
Praha 6 – Břevnov. POKLADNA (půl hodiny před 
prvním představením), tel.: 233 102 991, pokladna@
dlabacov.cz, www.dlabacov.cz 

3. 2. 15:30 Lída Baarová – kino senior
 17:30 Mia Madre – film
 20:00 Assassin – film
4. 2. 17:30 Líza liščí víla – filmový klub
 20:00  Stud – filmový klub
5. 2. 17:30  Creed – film
 20:00  Padesátka – film

KULTURNÍ CENTRUM 
KLUBOVNA 
Generála Píky, Praha 6 – Dejvice, tel.: 777 695 380

3. 2. 21:00  Filmový klub
4. 2. 20:00   Audiomemy, The Elizabeths  

– koncert
5. 2. 20:00  Bug’n’Dub – koncert
6. 2. 20:00  DBKL – koncert
8. 2. 20:00  Mánes na nábřeží – projekce s diskuzí
9. 2. 19:30  Zkušenosti – debata Spolku poslu-

chačů architektury
10. 2. 20:30 Anime Klubovna – promítání 
11. 2. 18:00  10 let Bubnujeme – Drum Circle a vy-

stoupení indiánské kapely Walden
12. 2. 19:00  The Polymorphs, The Secondhand 

daylight, Cigarette Syndrome  
– koncert

13. 2. 19:00  Diary of My Misanthrophy, Adonis 
DNA, Nachttante – koncert

15. 2. 17:00 Stříhání vlasů v Klubovně
17. 2. 20:30  Anime Klubovna – promítání filmo-

vého klubu
19. 2. 19:30  Unhappybirthday (DE), MO–DU (CZ) 

– koncert
20. 2. 19:30  Přetlak Věku, Sousedi – alternative/

ambient koncert
22. 2. 19:00  Kvíz v Klubovně – souboj týmů ve vě-

domostním ringu
23. 2. 20:00 F.X.Cela – KALBY – divadlo
24. 2. 20:30  Anime Klubovna – promítání filmo-

vého klubu
26. 2. 19:30  Schrödingerova kočka, Vítrholc – 

koncert
27. 2. 19:30 TyVole – koncert a oslava

PÍSECKÁ BRÁNA
K Brusce 208/5, 160 00 Praha 6 – Hradčany,  
tel.: 233 321 313, www.piseckabrana.cz.

9. 2. 16:00  Skupinové bubnování s Petrem 
Šušorem. Další setkání se známým 
facilitátorem a bubenickým má-
gem v rámci projektu Fresh senior 

9. 2. 17:30  Vernisáž  výstavy ART ROOM - 
fotografie studentů uměleckých 
škol ČR a SR 

JAZZ GATE
17. 2. 19:00  OTTO HEJNIC TRIO – zahajující 

koncert nového cyklu jazzových 
programů. Úspěšná jazzová 
formace, složená ze špičkových 
hráčů Standy Máchy, Otty Hejnice 
a Josefa Feča. 

VÝSTAVY
ART ROOM – konfrontační výstava fotografií stu-
dentů uměleckých škol ČR a SR od 9. do 24. 2.
Carlos Sardá Vidal – Kousky světa – výstava 
fotografií z let 2013 až 2015 od 25. 2 až 10. 3. 

DEJVICKÉ DIVADLO
Pokladna a rezervace vstupenek: tel. 233 332 430, 
rezervace@dejvickedivadlo.cz. Pokladna otevřena 
denně od 16:00, o víkendech a svátcích dvě hodiny 
před začátkem představení. Začátky představení 
v 19:30, není-li uvedeno jinak.

5. 2.  Spříznění volbou  
(Johann Wolfgang Goethe)

6. 2.  Zimní pohádka (William  Shakespeare)
7. 2. Zimní pohádka (William  Shakespeare)
10. 2. Kafka ’24 (Karel František Tománek)
11. 2. Racek Anton (Pavlovič Čechov)
12. 2.   Zásek David (Doubt)
13. 2. Večer Analogonu XXXII

GALERIE 
VILLA PELLÉ
Praha 6, Pelléova 10, tel. 224 326 180, e-mail: 
info@villapelle.cz, www.villapelle.cz
Otevřeno: út–ne 13–18 hod.

VÝSTAVY:
SPLENDID ISOLATION
Smetana / Vrbický / Štourač
Galerie Villa Pellé, 5. 2.–30. 3. 2016
Je dobrovolná izolace projevem outsiderství? Nebo 
naopak umělecké tvorbě svědčí? Odpověď hledejte 
na výstavě mapující jednu ze současných podob 
kresby v dílech tří uměleckých solitérů původem 
z Vysočiny.

Komentované prohlídky výstavy, 11. 2. a 3. 3. 
v 18 h s autory a kurátorkou Kateřinou Černou.

Nedělní tvůrčí dílny s pány Pastelkou, Mikrotuž-
kou a Uhlem – zábavné tvůrčí dílny pro děti pod 
vedením lektorek z Artedu. 7. 2., 21. 2., 6. 3. a 20. 3. 
od 14 h.

Výtvarné dílny pro školy. Program je určen 
posledním třídám mateřských škol a prvním třídám 
škol základních. | kapacita dílny je max. 25 dětí

HUDEBNÍ SALON Pellé
Koncert Justina Lavashe
Společenský sál, 30. 3. v 19 hod. Justin, britský 
písničkář žijící v Praze, vytvořil spojením folku, 
blues a jazzu originální dynamický styl. V součas-
nosti spolupracuje s Lenkou Dusilovou, Michalem 
Horáčkem, Monikou Načevou, Vladimírem Mertou 
či skupinou Sunflower Caravan. 

15. 2. 39 stupňů (John Buchan a Alfred Hitchcock)
16. 2. Dealer’s Choice (Patrick Marber)
19. 2. Kakadu. Hra ze života
20. 2. Zimní pohádka (William  Shakespeare)
21. 2.  Muž bez minulosti. Hra o lásce 

(Aki  Kaurismäki)
22. 2.  Co.media. Intermediální integrál

 Martina Myšičky / v Anti.kvariátu od 20:00/
23. 2. Dabing Street (Petr Zelenka)
24. 2. Kafka ’24 (Karel František Tománek)
25. 2.  Brian. Hra o jedné expedici  

(Miroslav Krobot)
26. 2. Teremin (Petr Zelenka)
27. 2. Ucpanej systém (Irvine Welsh)
28. 2. Ucpanej systém (Irvine Welsh)
29. 2. Racek Anton (Pavlovič Čechov)
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KAŠTAN – scéna 
UNIJAZZU
Bělohorská 150, 169 00 Praha 6, www.kastan.cz, 
e-mail: kastan@kastan.cz

1. 2.  19:00  VERNISÁŽ / Petr Sedláček – Nejen 
ro(c)k 2013

MUSIC CLUB 
U HOLEČKŮ 
Libocká 268/6, Praha 6. Začátky koncertů  
v 19 hodin. Více na www.uholecku.cz

11. 2. Pepa Pilař + Clasic rock ń roll band
12. 2. Tichá Šárka
17. 2. Dixieroad
23. 2. The Bluesman
24. 2. Hom-Bre

DŮM DĚTÍ A MLÁDEŽE
U Boroviček 650/5, 163 00, Praha 6. Informace 
najdete na www.ddmp6.cz.

6. 2. 10–12 h a 12–14 h, Keramická sobota – pro 
děti i další zájemce. Cena za dvouhodinovku 50,- pro 
děti, 200,- pro studenty do 26 let a 250,- pro dospělé. 
Rodinná vstupenka (1 rodič + 1 dítě) 250,-. Přihlášky 
předem na tel.: 235 323 333 nebo klara.pliestikova@
ddmp6.cz
6. 2.  14–16:30 h, Scrabooking – korálkové přání 
a 3 další. Populární technika práce s papírem, lepi-
dlem a razítky. Cena 80 Kč, přihlášky předem do 5. 2. 
turkova@ddmp6.cz
6. 2. 10–12 h, Zookoutek. Hladit a krmit dovole-
no! Zvířátkům v našem zookoutku můžete  přinést 
suchý chleba, zeleninu a ovoce. Zdarma.
13. 2. 14–17 h, FIMO dílna – vlastnoručně si vy-
robte krásné šperky – téma EXTRUDÉR. Vhodné pro 
účastníky od 12 let a dospělé. Cena 290,- včetně ma-
teriálu. Pouze přihlášky předem na  gabriela.lasiko-
va@ddmp6.cz
13. 2.  START 9:45–10:15 h od ZŠ Mikoláše Alše 
v Suchdole. 13. ročník pochodu Praha – Okoř – 
nenáročná cca 13 km trasa pro malé i velké. 
CÍL 11:30–14:00 h na louce pod hradem Okoř. 
Vstup volný. Jarní prázdniny 7.–11. 3. Příměstský 
výtvarný tábor.

KAVÁRNA POTRVÁ
Srbská 2, Praha 6 – Dejvice. Otevírací doba  Po-Pá: 
10.00–24.00, So-Ne: 15.00–24.00.  
 Rezervace@potrva.cz, nebo tel.: 222 963 707

2. 2. 19:30 Toby Driver [usa] Koncert
3. 2. 19:00 Open Mic #90 Koncert
9. 2. 19:00  Science Café Praha: Neformální 

setkání s vědci
22. 2. 19:30  [Zj 1:3] podle skutečné události 

Divadelní premiéra
23. 2. 19:30 O básníkovi Divadlo bez záruky.
24. 2. 19:30  Hrabě 2.15 Bez dechu – Divadlo
25. 2. 19:30 Marek Doubrava & Ondřej Galuška
26. 2. 19:30 ORA PRO NOBIS & Oldřich Janota
1. 3. 19:00 Tais Awards
2. 3. 19:00 Open Mic #92
5. 3. 19:30 Dreare Křest CD

KAVÁRNA UŽ JSME 
DOMA
Kavárna Už jsme doma, Uralská 6, Praha 6. Otevírací 
doba: po – pá:10.00 – 23.00, so: 15.00 – 23.00, ne: 
15.00 – 22.00, www.uzstedoma.cz, ujdbar@gmail.
com, tel.: 606 736 666

4. 2. 19:00  Carrom. Každý lichý čtvrtek se 
v kavárně můžete seznámit s hrou 
carrom, tzv. indickým kulečníkem. 

5. 2. 18:00  Máš prostor! Autorská čtení mladých 
autorů. Následuje hudební produkce.

8. 2. 20:00  Zvedni zadek na promítání! 
17. 2. 20:00  Zvedni zadek na cestopis! 
18. 2. 19:30 Carrom 
22. 2. 20:00 Zvedni zadek na promítání!
23. 2. 20:00  Zvedni zadek na divadlo! Divadlo 

a poté koncert
25. 2. 19:30 Carrom – veřejné hraní
28. 2. 18:00 HoŠi – koncert

6. 2. 15:30    Ponrepo dětem CHACHACHICHI – 
filmové pásmo+dílna

 17:30  Padesátka – kino
 20:00  Creed – kino
7. 2. 15:30  Velryba Lízinka – divadlo pro děti
 17:30  Creed – film
 20:00    Hamlet – záznam divadelního 

 představení
8. 2. 17:30  Slepá – film za výhodné vstupné
 20:00    Steve Jobs – film za výhodné 

 vstupné
9. 2. 17:30  Sázka na nejistotu – film
 20:00  Do posledního dechu – film
10. 2. 15:30    Daleko od hučícího davu – kino 

senior
 17:30  Do posledního dechu – film
 20:00  Sázka na nejistotu – film
11. 2. 17:30    Nick Cave 20 000 dní na zemi – doku-

mentární klub
 20:00  Lemmy – dokumentární klub
12. 2. 17:30  Room – film
 20:00  Tajní vojáci Benghází –film
13. 2. 10:30  Golem – divadlo pro děti
 15:30  Aldabra – film pro celou rodinu
 17:30  Tajní vojáci Benghází – film
 20:00  Room – film
14. 2. 15:30   O zvědavém slůněti – divadlo
 17:30    Před půlnocí – film nejen pro 

 zamilované
 20:00    Teorie všeho – film nejen pro 

 zamilované
15. 2. 19:30    Zelňačka – divadlo pro dospělé 

s Oldřichem Víznerem a Otakarem 
Brouskem ml.

16. 2. 17:30  Lví srdce – festivalové ozvěny
 20:00  Taxi Teherán – festivalové ozvěny
17. 2. 15:30  Padesátka – kino senior
 17:30  Pride – festivalové ozvěny
 20:00    Holub seděl na větvi a rozmýšlel 

o život – festivalové ozvěny
18. 2. 17:30  Perný den – hudební film
 20:00   Jazz and Blues night – koncert
19. 2. 20:00  Zoolander 2 – film
21. 2. 15:30   Pohádka z budíku – divadlo
 17:30  Deadpool – film
 20:00     La Traviata – záznam Verdiho opery 

z londýnského Royal Opera House
22. 2. 17:30   Imaginární lásky – film za výhodné 

vstupné
 20:00    Kod Enigmy – film za výhodné  

vstupné
23. 2. 17:30  Revenant – zmrtvýchvstání – film
 20:00  Rodinný film – film
24. 2. 15:30  Láska šílená – kino senior
 17:30 Rodiný film – film
 20:00  Revenant –zmrtvýchvstání – film
25. 2. 17:30  AMY – hudební film
 20:00   Jazz and Blues night – koncert
26. 2. 17:30  Sedm statečných – Projekt100
 20:00  8 a 1/2 – Projekt100
27. 2. 10:30  Detektiv Lupa – divadlo pro děti
 15:30  Řachanda – film pro děti
 17:30  8 a 1/2 – Projekt100
 20:00  Sedm statečných – Projekt100
28. 2. 15:30  Divadlo pro děti
 17:30  Osm hrozných – film
 20:30  Osm hrozných – film
29. 2. 17:30    Muž na laně – film za výhodné  

vstupné
 20:00   Sama nocí tmou – film za výhodné 

vstupné

2. 2. 18:30  PŘEDNÁŠKA / Ing. arch. Zdeněk 
Lukeš: Pražské činžovní domy. 

3. 2.  20:00  KONCERT / Kulturní ozdravovna Jana 
Buriana

4. 2. 20:00  KONCERT / Rudovous + Byl pes
5. 2.  20:00  KONCERT / Kopyrajt  
6. 2.  15:00  DĚTSKÉ PŘEDSTAVENÍ / Divadélko 

Paleček
9. 2.  20:00  FILMOVÝ VEČER / Odborný dohled 

nad východem slunce
10. 2.  20:00  KONCERT / Koncert magazínu 

UNI 
11. 2. 20:00  KONCERT / Kontrolla
12. 2. 20:00  KONCERT / Ira Mimosa
13. 2.  15:00  DĚTSKÉ PŘEDSTAVENÍ / Diva-

dlo Kolona – Bacha na Bacha
13. 2. 20:00  KONCERT / DRGVS + Après Vu – indie 

art rock i elektronika
15. 2. 19:00  PŘEDNÁŠKA / Pavel Svoboda – 

Omán: země sultánova
16. 2.  20:00  KONCERT / Tara Fuki – duo 

vynikajících violoncellistek
17. 2. 20:00  KONCERT / Večery osamělých písnič-

kářů – Michal Bystrov, Karel Vepřek, 
Petr Nikl a Jan Jeřábek

18. 2. 20:00  KONCERT / Už jsme doma
20. 2. 15:00  DĚTSKÉ PŘEDSTAVENÍ / Divadlo 

Damúza – Houpací pohádky
20. 2. 20:00  KONCERT / BraAgas – staré lidové 

písně Evropy a Anděl v žánru world 
music v roce 2014

22. 2. 19:00  POSLECHOVÝ VEČER / Jiří Černý: 
Ro(c)kování

23. 2. 19:00  PŘEDNÁŠKA / Josef Drlík – přednáška 
o účasti na světovém trampském 
potlachu

24. 2. 16:00  DĚTSKÉ PŘEDSTAVENÍ / Sváťovo 
dividlo – O Budulínkovi

24. 2. 20:00 KONCERT / Z davu + Lokální ryby
26. 2. 20:00  KONCERT / Bobova dieta – křest CD + 

host: Martina Trchová Trio
27. 2. 15:00  DĚTSKÉ PŘEDSTAVENÍ /  Divadlo 

Liberta – O Rybabě a mořské duši
27. 2. 20:00   KONCERT / Hlas kontra bas: Ridina 

Ahmedová a Petr Tichý
29. 2. 20:00  FILMOVÝ VEČER /  Opuštěný vesmír 

(ČR, 2015, režie: Peter Hledík, 70 min.)
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KULTURNÍ PROGRAMY

KVÍZ
POZNÁTE, CO JE NA OBRÁZKU?
Odpověď zasílejte do 30. února 2016 na adresu 
radnice a obálku označte nápisem KVÍZ.  Vítěz 
obdrží zajímavou publikaci poštou. 

Správná odpověď ke kvízu z minulého 
čísla  zněla: BŘEVNOVSKÁ NÁVES. 
Výhercem publikace je Dagmar Bačáková. 

INZERCE

FRESH SENIOR KLUB 
Villa Pellé, Pelléova 10, Praha 6, www.villapelle.
cz. Písecká Brána K  Brusce 5, Praha 6, www.pi-
seckabrana.cz. Informace na tel.: 224 326 180,
info@porteos.cz, www.freshsenior.cz
Bezplatné sociální poradenství:
úterý 13:00–14:00, Villa Pellé. 
Kurzy: anglická a  francouzská konverzace, vý-
tvarné kurzy, trénování paměti, Taj-ji, kondiční 
a  rehabilitační cvičení. Zájemci se mohou hlásit 
na kurz cvičení Smovey. Ještě zbývají na doplně-
ní některá volná místa v jazykových kurzech.

9. 2. od 16 hodin, Písecká brána
Skupinové bubnování s Petrem Šušorem
Další setkání s facilitátorem a bubenickým 
mágem Petrem Šušorem.

16. 2. od 16 hodin, Villa Pellé
Divadlo Fresh senior – Čapkových čtení
Představení unikátního projektu Fresh senior 
divadla odhalující Čapkovu niternost, cit pro 
jazyk a pro mezilidské vztahy.

23. 2. od 16 hodin, Villa Pellé
Akademie Fresh senior – Anti-aging
V cyklu anti-aging tentokrát na téma: Lepší 
prevence než demence! s Dr. Jitkou Hořejšovou.

1. 3. od 16 hodin, Písecká brána
Taneční terapie s Dr. Petrem Veletou
Terapie tancem představuje nejen aktivizačně-
-rehabilitační program, ale také možnost zlepšit 
si náladu, kondici, kvalitu zdraví a života. 

8. 3. od 16 hodin, Villa Pellé
Cyklus města – Berlín
Dynamické, doslova nesmrtelné město, nuceně 
měnící svou tvář, nabízí řadu nezapomenutel-
ných zážitků zejména pro milovníky současné 
architektury a liberálního společenského života. 

15. 3. od 16 hodin, Písecká brána
Jaroslav Svěcený
Jarní setkání se světoznámým houslovým virtu-
ózem Jaroslavem Svěceným. Koncert spojený 
s besedou.

KOMUNITNÍ SENIORSKÉ 
CENTRUM ŠLEJNICKÁ
Komunitní seniorské centrum Pečovatelská 
služba Prahy 6. Informace získáte na:  
Irena Simeonová, tel.: 736 489 330
e-mail: ksec@pecovatelskasluzbap6.com.

Úterý 2. 2.
13:00–15:30 „Vystřihujeme z papíru“ Výtvarný 
ateliér se MgA. Z. Valenovou, zimní zahrada
Úterý 2. 2.
Stop zapomínání
14:30–16:00 Paměťová cvičení s Irenou Sime-
onovou – I. skupina, jídelna
Středa 3. 2.
9:00–10:30 Angličtina s Elizabeth Crombie
Čtvrtek 4. 2.
„Borneo krásné a drsné“ – přednáší Saša 
 Ryvolová,
14:30–16:00 trempka, světoběžnice a publi-
cistka, svérázná bytost se sklonem k romantice, 
smyslem pro humor a širokým spektrem zájmů, 
vás zavede do malajské části třetího největšího 
ostrova světa – Borneo. 
Pondělí 8. 2.
Harmonizační cvičení s Mgr. Hanou Jelínkovou
14:00–15:00 I. skupina
15:00–16:00 II. skupina
16:00–17:00 III. skupina
Úterý 9. 2.
Stop zapomínání
14:30–16:00 Paměťová cvičení s Irenou 
Simeonovou – II. skupina
Úterý 9. 2.
15:30–17:45 Rozdělovací schůzka do kurzu PC 
se Zuzanou Smutnou. Účast zájemců je nutná, 
počet míst v kurzu je omezen ! Po zápisu pokra-
čuje výuka všech zájemců.
Středa 10. 2.
9:00–10:30 Angličtina s Elizabeth Crombie.
Čtvrtek 11. 2.
„ Japonský meč – duše samuraje“
14:30–16:00 Vyprávění spojené s ukázkami 
bojového umění iaidó, o filosofii, etiketě  
a tradicích. 
Pondělí 15. 2.
Cvičení na židlích na podporu stability  
s Mgr. H. Jelínkovou
14:00–15:00 I. skupina
15:00–16:00 II. skupina
16:00–17:00 III. skupina

Úterý 16. 2.
Stop zapomínání
14:30–16:00 Paměťová cvičení s Irenou 
Simeonovou – I. skupina, jídelna.
Úterý 16. 2.
Výtvarný ateliér s MgA Zuzanou Valenovou – 
zimní zahrada
13:00–15:30 „Tvoříme papírové ozdoby 
na okna“.
Středa 17. 2.
9:00–10:30 Angličtina s Elizabeth Crombie.
Čtvrtek 18. 2.
Toulky Prahou s Emilií Vrbatovou
13:15–15:15 „Prohlídka prostor Poslanecké 
sněmovny s výkladem a filmem“. Sraz: 13:15 
hod., Malostranském nám. na zastávce tramvaje. 
Je nutné nejpozději do 17. 2. 2016 závazně se 
na prohlídku přihlásit a nahlásit pí. Simeonové 
číslo občanského průkazu. Místa jsou omezená.
Pondělí 22. 2.
Cvičení s theraband gumou s Mgr. Hanou 
Jelínkovou
14:00–15:00 I. skupina 
15:00–16:00 II. skupina
16:00–17:00 III. skupina
Úterý 23. 2.
Stop zapomínání
14:30–16:00 Paměťová cvičení s Irenou 
Simeonovou – II. skupina
Úterý 23. 2.
Kurz PC se Zuzanou Smutnou
15:30–16:15 I. skupina – začátečníci
16:15–17:00 II. skupina – mírně pokročilí
17:00–17:45 III. skupina – pokročilí
Středa 24. 2.
9:00–10:30 Angličtina s Elizabeth Crombie.
Čtvrtek 25. 2.
14:30–16:00 „Masopustní bál“. Sólo - Petr 
Benda, zpěv, klávesy, tenorsaxofon.
Krásné písničky Karla Kahovce, Milana Chladila, 
Jiří Suchýho, Jiřího Voskovce a Jana Wericha, 
Waldemara Matušky, Karla Gotta, Michala 
Tučnýho, různé lidové písně… To vše zavede 
posluchače a tanečníky do mladších let s mnoha 
hezkými vzpomínkami na svoje prožitá léta. 
Pondělí 29. 2.
Cvičení na židlích pro zdravá záda s Mgr. Hanou 
Jelínkovou
14:00–15:00 – I. skupina
15:00–16:00 – II. skupina
16:00–17:00 – III. skupina

Světlý byt po kompletní rekonstrukci (2014) 
v Dejvicích (Evropská/Thákurova) od přímého 
majitele. Interiér bytu tvoří západně orientovaný 
obývací pokoj (35 m2) s kuchyní Gorenje 
zařízenou vestavěnými spotřebiči a korianovou 
deskou, prostorná ložnice (25 m2) se štukovaným 
původním stropem, koupelna (8 m2) s vanou, 
umyvadlem a toaletou, technická místnost 
a předsíň s vestavěnými skříněmi. Společné 
prostory domu procházejí rekonstrukcí, dům má 
novou střechu, stoupačky, výtah, rozvody plynu 
a fasádu. Celková plocha bytu 84,4 m2. 
Kontakt: 777 845 993, vollny@volny.cz

POTŘEBUJETE VYKLIDIT:
Byt, půdu, sklep, zahradu – 7 dní v týdnu a to 
za rozumnou cenu. Volejte: 702 410 965
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NEDOSTALI JSTE ŠESTKU DO SCHRÁNKY? NAPIŠTĚ NÁM NA SESTKA@PRAHA6.CZ

ZASTUPITELSKÝ KLUB TOP 09:  
PŘEDSEDA: Ing. Jaromír Vaculík, 
tel. 602 492 692, jvaculik@praha6.cz.  
MÍSTOPŘEDSEDA: Ing. Mi le na Hanušová,  
tel.. 737 209 713, mhanusova@praha6.cz  
MÍSTOPŘEDSEDA: Jiří Růžička,  tel. 602 176 922, 
jruzicka@praha6.cz.  
E-mail klub: jvaculik@praha6.cz.  
Schůzka se zastupiteli po dohodě.

ZASTUPITELSKÝ KLUB STRANY 
ZELENÝCH: Předseda, zastupitel: 
MUDr. Antonín Nechvátal, tel.: 774 077 650, 
anechvatal@praha6.cz., zastupitelka: Mgr. Petra 
Kolínská, tel.: 776 552 022, pkolinska@
praha6.cz. ZASTUPITELKY, ZASTUPITELÉ: 
Mgr. Pavla Ducháčková Chotková, 
tel.: 608 260 230, pduchackova@praha6.cz, 
Mgr. Karolína Brabcová, tel.: 731 321 737, 
kbrabcova@praha6.cz. Mgr. Jan Sládek, 
tel.:  775 999 689 jsladek@praha6.cz, 
Ing. Vladimír Šraier, MBA,  tel.: 602 276 999, 
vsraier@praha6.cz.

ZASTUPITELSKÝ KLUB ANO PRAHA  6:  
PŘEDSEDA: Ing. Roman Mejstřík, 
rmejstrik@praha6.cz, 603 418 940; 

778 543 832. RADNÍ: Zdeněk Hořánek, 
zhoranek@praha6.cz, 602 336 140.  
Schůzka je možná po domluvě. 

ZASTUPITELSKÝ KLUB STAN: RADNÍ: 
Ing. Mgr. Libor Bezděk, 775 870 642, 
e-mail: bezdek@ddmpraha.cz,  
ZÁSTUPCI: Mgr. Jan Lacina, jlacina@praha6.cz, 
tel. 220 189 170, MUDr. Iveta Borská, e-mail: 
iborska@praha6.cz, Ing. Mgr. Oldřich Kužílek, 
e-mail: kuzilek@otevrete.cz

ZASTUPITELSKÝ KLUB ODS: PŘEDSEDA 
KLUBU: Ing. Jiří Lála, e-mail: jlala@praha6.cz,  
MÍSTOPŘEDSEDA: Ing. Marie Pojerová,  
mpojerova@praha6.cz. Setkání občanů se 
zastupiteli lze dohodnout v oblastní kanceláři 
ODS v Praze 6, Vítězné náměstí 13,  
e-mal:klub@odspraha6.cz nebo přímo.

ZASTUPITELSKÝ KLUB ČSSD: Setkání 
se zastupiteli ČSSD (Miloš Balabán, René 
Pekárek, Štěpán Stupčuk, Lucie Válová) 
lze dohodnout na obvodním sekretariátu 
ČSSD v Praze 6, Bělohorské tř. č. 76; tel. čísla: 
220 510 887, 602 459 163, případně e-mail: 
ovv.praha6@cssd.cz, nebo je kontaktovat 
na www.praha6.cz

ZASTUPITELSKÝ KLUB KSČM: Setkání 
občanů se zastupiteli KSČM lze dohodnout 
v sekretariátu OV KSČM v Zikově ulici č: 21;  
tel: 224 324 168 nebo 224 325 877; nebo 
přímo s jednotlivými zastupiteli:  
PhDr. Helena Briardová tel. 723 607 243, 
Ing. Jiří Dolejš tel. 775 733 171(asistent), 
JUDr. Ivan Hrůza tel. 296 814 111.

ZASTUPITELÉ KDU-ČSL: Mgr. Jan Bartůšek, 
jan-bartusek@seznam.cz, MUDr. Marián Hošek, 
marian.hosek@seznam.cz, tel.: 603 169 266

KONTAKTY NA ZASTUPITELSKÉ KLUBY

INZERCE

STAROŽITNOSTI APOLLON
Internetový obchod 

www.antiqua-apollon.cz, www.antikpraha.cz/antiqua-apollon
Vykoupíme různé PAMÁTKY NA STARÉ ČASY i poškozené. Zejména 

máme zájem o dečky, přehozy, hračky – vláčky, panenky, auta, stavebnice, 
hry, reklamní cedule, pohledy, mince, vyznamenání, medaile, šavle, 

dýky, nože, vzduchovky, staré zbraně, brnění, gramofony, radia, telefony, 
mikroskopy, léčebné el. přístroje, foto aparáty, kompasy, globusy, knihy 

– May, Verne, dětské, právnické, lékařské, Čtyřlístek, obrazy, grafiku, 
hodiny, lampy, lustry, sochy – porcelán, kov, sádra, dřevo, šperky – české 

granáty, zlaté, stříbrné, bižuterii, vánoční ozdoby.

Zavolejte, rádi přijedeme i pro málo věcí.

Kontakty: tel. 777 100 898, e-mail: sahula.martin@post.cz

Pronájem garážových stání
Kafkova –Wuchterlova

Nabízíme pronájem podzemních garáží v Praze 6
Kafkova-Wuchterlova. Střežený objekt v dochozí
vzdálenosti od metra Dejvická. Garáže jsou zabez-
pečeny kamerovým systémem. Vjezd a výjezd s či-
povou kartou.

Více informací na
tel. čísle 235 094 031 nebo na

e-mail: zcastrillo@sneo.cz

34www.vase6.cz

inzerce

DODÁVÁME
výpočetní techniku
notebooky, osobní počítače, periferie
příslušenství, software

OPRAVUJEME
notebooky, osobní počítače
software, sítě

DOJÍŽĎÍME
servisní zásahy provádíme i u klientů
výjezdy po Praze zdarma

Notebook Centrum spol. s r.o.
Kladenská 57, Praha 6 – Vokovice
Metro A – Bořislavka
www.ntk.cz, E-mail: ntk@ntk.cz
Tel.: 603 824 677, 720 235 285
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